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En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento del Reglamento General de Protección de
Datos (UE) 2016/679.

ACTA - COMISSIÓ INFORMATIVA DE BENESTAR I DRETS SOCIALS, EDUCACIÓ,
CULTURA I ESPORTS

SESSIÓ ORDINÀRIA COMISSIÓ INFORMATIVA DE BENESTAR I DRETS SOCIALS,
EDUCACIÓ, CULTURA I ESPORTS DEL DIA 17 DE SETEMBRE DE 2020

En la Sala de Premsa de l'Antiga Fàbrica de Tabacs (Pati A Segon Pis) C/Amadeu de
Savoia, nº11, de la ciutat de València, sent les nou i deu minuts, del dia dèsset de setembre de
dos mil vint, es reunix en sessió ordinària, la Comissió Informativa de Benestar i Drets Socials,
Educació, Cultura i Esports, amb la assistència dels components d'esta, Sra. Isabel Lozano
Lázaro, el Sr. Pere Fuset i Tortosa, la Sra Glòria Tello Company, la Sra. Pilar Bernabé García, la
Sra. Maite Ibáñez Giménez, la Sra. Marta Torrado de Castro, la Sra. Julia Climent Monzó, la Sra.
Amparo Picó Peris i el Sr. José Gosalbez Paya, assisteix també el Sr. Javier Copoví Carrión en
representació del Grup Ciutadans (sense vot) que s'absenta a les nou i trenta-tres minuts, i actua
com a Secretari Jose Vicente Ruano Vila.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s'adopten els següents acords. 
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si és el cas, de l’acta de la Sessió anterior de data 23 de juliol de 2020.

Pregunta la presidenta si algun membre de la Comissió ha de formular alguna observació a
l'acta de la sessió del dia 23 de juliol de 2020, prèviament distribuïda amb la convocatòria. Com
que no hi ha cap observació, queda aprovada d'acord amb el que prescriu l'article 91 del ROF. 

2 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-56196-2020-000007-00 PROPOSTA NÚM.:
ASSUMPTE:
SECRETARIA D'ÀREA II. Proposa el canvi d'horari celebració de les sessions ordinàries de la
Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports.

VOTACIÓ

La Comissió, per unanimitat, ha aprovat el següent:

ACORD

"Propone el cambio de horario de la celebración de las sesiones ordinarias de la Comisión
de Bienestar y Derechos Sociales, Educación, Cultura y Deportes, a las 9:00 horas.

HECHOS

1º.- La Sra. Presidenta realiza una propuesta sobre la modificación del régimen de sesiones
de la Comisión de Bienestar y Derechos Sociales, Educación, Cultura y Deportes, respecto al
horario de inicio de la comisión, pasando a iniciarse la sesión a las 9:00 horas (en lugar de las
09:30 horas que estaba establecido) a partir del mes septiembre.

FUNDAMENTOS DE DERECHO

1º.- A pesar de que no se modifica el régimen de sesiones ordinarias de la Comisión de
Bienestar y Derechos Sociales, Educación, Cultura y Deportes -fijado por ésta en su sesión
extraordinaria de 25 de julio de 2019, al amparo de lo previsto en el artículo 95.4 del Reglamento
Orgánico del Pleno-, ya que seguirá celebrándose el jueves inmediatamente anterior a la
celebración de la sesión plenaria ordinaria, procede elevar la propuesta a la Comisión del cambio
de horario.

ACUERDO

PRIMERO.- Modificar el régimen de sesiones ordinarias de la Comisión de Bienestar y
Derechos Sociales, Educación, Cultura y Deportes, respecto al horario de su celebración que se
fija a las 9:00 horas (en lugar de las 09:30 horas que estaba establecido), a partir de septiembre,
manteniendo el resto de cuestiones relativas a la convocatoria y a la sesión como hasta ahora.
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SEGUNDO.- Dar traslado del acuerdo adoptado a las Delegaciones, Secretarias y
Servicios, a los que pueda afectar la modificación del cambio de horario de inicio de la sesión de
la Comisión".

3 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02401-2020-001882-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
SERVICI DE SANITAT I CONSUM. Proposa l'adhesió Aliança eliminació Hepatitis
Virémicas.

VOTACIÓ

La Comissió, per unanimitat, ha aprovat el següent:

ACORD 

"Hechos

Primero.- Se plantea la oportunidad de adherirse a la Alianza para la Eliminación de las
Hepatitis Víricas en España (AEHVE) – movimiento #hepCityFree21; según propone el Concejal
Delegado de Salud y Consumo en su moción de 4 de septiembre de 2020.

Segundo.- Por el Servicio de Sanidad y Consumo se informa favorablemente la adhesión
en 4 de septiembre de 2020.

Segundo.- En dicho informe se indica que el número de muertes por hepatitis víricas ha
caído en España casi un 40% en cuatro años, según datos del Instituto Nacional Estadística.
Desde abril de 2015 hasta junio de 2019, se han curado con los nuevos medicamentos más de
130.000 pacientes, lo que representa casi la totalidad de los tratados, y gracias a ello España se
encuentra en una posición excelente para alcanzar el objetivo final de la eliminación de la
hepatitis C.

Sin embargo, este logro está tan cerca como lejos, y no llegará solo con la continuidad de
las políticas de tratamiento. Pese a los excelentes resultados logrados, existen aún obstáculos que
se interponen en el camino de la eliminación. Así, se estima que en el ámbito de la población
general que pasa por Atención Primaría todavía habría unas 35.000 personas virémicas. De igual
forma, la tasa de diagnóstico de la enfermedad es muy mejorable: al menos 22.500 personas
podrían estar infectadas por el VHC sin ser conscientes de ello. Y luego está un tercer grupo de
personas diagnosticadas pero que, por un motivo u otro, no están siendo tratadas.

Todos esos problemas requieren el desarrollo de nuevas estrategias y políticas que exceden
la prescripción universal de los tratamientos.

En todos estos nuevos desafíos, las ciudades pueden realizar una aportación sobresaliente,
pues representan la mayor proporción de personas que viven con hepatitis C.
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#hepCityFree es un movimiento para que las ciudades lideren la lucha por la eliminación
de la hepatitis C en España, con el objetivo de convertirnos en el primer gran país libre de VHC,
en línea con los objetivos que la OMS ha fijado para los países desarrollados. Una reducción del
90% de la transmisión y un 65% de la mortalidad asociada al virus en 2030.

#hepCityFree trabajará con dos objetivos/ejes estratégicos fundamentales:

- Comunicación y sensibilización a la población general para detección de casos no
diagnosticados y estímulo de estrategia de cribado/tratamiento por factores de riesgo, incluido la
edad/sexo (según la evidencia epidemiológica disponible).

- Actuación en colectivos vulnerables/grupos de riesgo, acelerando las estrategias de
microeliminación en estas poblaciones. Simplificación y descentralización del proceso de cribado
y tratamiento.

En febrero de 2017, sociedades científicas y asociaciones de pacientes comprometidas con
el objetivo marcado por la Organización Mundial de la Salud (OMS) de acabar con las hepatitis
víricas como problema de salud pública antes de 2030, crean la Alianza para la Eliminación de
las Hepatitis Víricas en España (AEHVE), con la intención de avanzar en este objetivo, toda vez
que España ya contaba con un Plan Estratégico para el Abordaje de la Hepatitis C (PEAHC).

La incorporación de las ciudades al movimiento podrá realizarse mediante acuerdo del
Pleno del Ayuntamiento, y supondrá la asunción de la filosofía general de hepCityFree y, más
concretamente, del documento de Compromisos de hepCityFree, cuyo objetivo, como se ha
expresado, es acelerar la eliminación de la hepatitis C para cumplir los objetivos marcados por la
OMS.

Los compromisos, formalizados en un documento de adhesión, tienen que ver con:

1. Colaborar en el desarrollo de campañas de concienciación para favorecer el cribado de la
infección por el virus de la hepatitis C en la población de entre 40 y 65 años de edad, en la que se
concentran la mayoría de los casos no diagnosticados.

2. Colaborar, asimismo, en el desarrollo de campaña de prevención que incidan en las
prácticas de riesgo, incrementando el conocimiento general sobre la hepatitis C en la población
general.

3. Contribuir al objetivo de lograr la simplificación del diagnóstico y tratamiento, así como
su descentralización, cruciales para la atención y curación de los colectivos más
vulnerable/poblaciones de riesgo, favoreciendo el mismo en los centros comunitarios, servicios
sociales -apoyo inmigrantes, personas sin hogar, comedores sociales, centros cívicos en barriadas
marginales, etc, que dependan de la corporación local o con los que esta mantenga colaboración.

4. Promover políticas específicas de prevención en los colectivos más expuestos y
vulnerables, colaborando con las entidades comunitarias.
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5. Implicar activamente en el objetivo de la eliminación de la hepatitis C a los agentes
comunitarios que trabajan con los colectivos más vulnerables.

6. Colaborar con el cumplimiento de las condiciones higiénico-sanitarias de los
establecimientos e instalaciones de tatuaje, micropigmentación o perforación cutánea piercing.

7. Colaborar en el seguimiento y medición de los indicadores de eliminación, que permitan
conocer los resultados de los programas llevados a cabo y el avance de la ciudad en el objetivo
final de acabar con este problema de salud pública.

8. Compartir información y experiencias con el resto de ciudades que se adhieran a los
compromisos, trabajando como una red de ciudades implicadas en un objetivo común.

Tercero.- Concluye el informe indicando que los compromisos derivados de la adhesión a
la alianza forman parte de estas competencias municipales en el ámbito sociosanitario; así como
que se han realizado las oportunas consultas con el Servicio de Bienestar Social en lo que les
pueda afectar.

Por lo que se informa favorablemente la aprobación por el Pleno de la Corporación de la
adhesión a la Alianza para la Eliminación de las Hepatitis Víricas en España (AEHVE) –
movimiento #hepCityFree21.

Fundamentos de Derecho

Primero.- La Ley 33/2011 de 4 de Octubre, General de Salud Pública hace hincapié en la
promoción de la salud en el entorno local, ya que establece en el artículo 16 de Promoción de la
Salud, que las actuaciones de promoción de la salud prestaran especial atención a los ámbitos
educativo, sanitario, laboral, local y de instituciones cerradas.

Segundo.- La Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases de Régimen Local, tras su
modificación por La ley 27/2013, de 27 de diciembre, de racionalización y sostenibilidad de la
Administración Local atribuye en la actualidad a los municipios, en su artículo 25, competencias
que tienen repercusiones importantes para la salud de la población. Materias como urbanismo,
medioambiente urbano, infraestructura viaria y equipamiento, información de necesidad social y
atención inmediata a personas en situación o riesgo de exclusión social, Policía local, protección
civil, tráfico, movilidad y trasporte colectivo, etc.

Así como, sobretodo, la establecida en el apartado j) de dicho artículo 25: protección de la
salubridad pública.

La salubridad pública en el siglo XXI no sólo abarca el concepto clásico de la protección
de la salud desde la garantía de algunos importantes elementos del medio físico como el agua
potable, el alcantarillado o el control de plagas, sino además, contempla la garantía de un medio
adecuado para proteger la salud y favorecer los estilos de vida saludables.

Como se ha indicado en el hecho tercero, los compromisos derivados de la adhesión a la
alianza forman parte de estas competencias municipales en el ámbito sociosanitario.
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Tercero.- El artículo 123.1.p) de la Ley Reguladora de las Bases de Régimen Local
establece que corresponde al Pleno de la Corporación, las demás competencias que le
correspondan, de acuerdo con las disposiciones legales vigentes. 

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de dret i amb el dictamen favorable de la
Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura y Esports, es proposa al Ple el següent
acord: 

Único.- Aprobar la adhesión a la Alianza para la Eliminación de las Hepatitis Víricas en
España (AEHVE) – movimiento #hepCityFree21, y asumir los compromisos que el mismo
supone; según su documento de adhesión".
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##ANEXO-1734251##

Ciudades españolas comprometidas con acelerar  
la eliminación de la hepatitis C en España

Documento de adhesión
Febrero de 2020

HepCityFree21
España tiene la oportunidad de hacer historia y convertirse en el primer país entre los de-
sarrollados en acabar con un problema de salud pública como la hepatitis C. Desde abril de 
2015, cuando se puso en marcha el Plan Estratégico Nacional para el Abordaje de la Hepatitis 
C (PEAHC) en el Sistema Nacional de Salud (SNS) y hasta junio de 2019, se han curado con los 
nuevos medicamentos más de 130.000 pacientes, lo que representa casi la totalidad de los 
tratados y nos sitúa, sin duda, a la cabeza de los países de nuestro entorno en esfuerzo tera-
péutico. 

Sin embargo, pese a estos excelentes resultados, se estima que en el ámbito de la población 
general que pasa por Atención Primaría todavía habría unas 35.000 personas virémicas. De 
igual forma, la tasa de diagnóstico de la enfermedad no es todavía satisfactoria: al menos 
22.500 personas podrían estar infectadas por el virus de la hepatitis C y no saberlo. Y a todos 
ellos habría que sumar las personas diagnosticadas que, por un motivo u otro, siguen sin ser 
tratadas.  

Se hace, por tanto, necesario desarrollar nuevas estrategias para consolidar y mejorar los 
resultados ya alcanzados y avanzar rápidamente hacia el reto marcado por la OMS para los 
países avanzados de lograr la eliminación, un desafío que España podría alcanzar en 2023. En 
este esfuerzo la contribución de las ciudades es fundamental. Con una alta densidad de pobla-
ción, las ciudades representan la mayor proporción de personas que viven con el virus de la 
hepatitis C. El riesgo y la vulnerabilidad a la infección y reinfecciones son, asimismo, mayores 
en el entorno urbano y los nuevos casos se concentran en sus barrios, áreas metropolitanas y 
colectivos más desfavorecidos.

Por ello, y porque todas las personas con hepatitis C tienen en nuestro país derecho a un tra-
tamiento que cura la enfermedad, las ciudades españolas estamos en una posición privilegia-
da para liderar acciones que permitan acelerar la eliminación de la infección, favoreciendo el 
cumplimiento de las recomendaciones marcadas por la Alianza para la Eliminación de las He-
patitis Víricas en España (AEHVE) y la Asociación Española para el Estudio del Hígado (AEEH). 
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Y es por ello por lo que nos adherimos a este documento de compromisos.

Nuestra ciudad se compromete a:
1. Colaborar en el desarrollo de campañas de concienciación para favorecer el cribado 

de la  infección por el virus de la hepatitis C en la población de entre 40 y 65 años de 
edad, en la que se concentran la mayoría de los casos no diagnosticados. Se trata de pro-
mover, difundir y estimular campañas propias y/o de entidades colaboradoras para que 
todos los adultos en este tramo de edad se hagan la prueba de la hepatitis C al menos una 
vez en la vida.

2. Colaborar, asimismo, en el desarrollo de campaña de prevención que incidan en las 
prácticas de riesgo, incrementando el conocimiento general sobre la hepatitis C en la 
población general, a través de talleres, medios y soportes de comunicación propios ( per-
files de redes sociales, soportes exteriores de titularidad municipal, ..) a fin de llevar a la 
población el mensaje de qué es y cómo se transmite la hepatitis C, y sobre todo, cómo su 
tratamiento la convierte hoy en una enfermedad curable, contribuyendo además a elimi-
nar el estigma de la enfermedad.

3. Contribuir al objetivo de lograr la simplificación del diagnóstico y tratamiento, así como 
su descentralización, cruciales para la atención y curación de los colectivos más vul-
nerables/poblaciones de riesgo,  favoreciendo el mismo en los centros comunitarios, 
servicios sociales -apoyo inmigrantes, personas sin hogar, comedores sociales, centros 
cívicos en barriadas marginales, etc, que dependan de la corporación local o con los que 
esta mantenga colaboración.

4. Promover políticas específicas de prevención en los colectivos más expuestos y vulne-
rables, colaborando con las entidades comunitarias que conocen mejor la idiosincrasia 
de estas poblaciones y estimulando la realización de talleres y charlas informativas, así 
como a producir material informativo como carteles, folletos, etc., que puedan apoyar 
esta labor de divulgación, sensibilización y prevención.   

5. Implicar activamente en el objetivo de la eliminación de la hepatitis C a los agentes 
comunitarios que trabajan con los colectivos más vulnerables, favoreciendo la interlo-
cución y promoviendo los espacios de encuentro con el sistema sanitario para acercar el 
diagnóstico a los grupos poblacionales de mayor riesgo, normalmente más alejados de los 
circuitos asistencialeshabituales.

6. Colaborar con el cumplimiento de las condiciones higiénico-sanitarias de los estableci-
mientos e instalaciones de tatuaje, micropigmentación o perforación cutánea piercing, 
colaborando en actuaciones de información relacionadas con la hepatitis C dirigidas tanto 
a los titulares de estos centros como a sus usuarios y colaborando con la administración 
sanitaria competente en el seguimiento de los requisitos marcados por la ley.

7. Colaborar en el seguimiento y medición de los indicadores de eliminación, que permitan 
conocer los resultados de los programas llevados a cabo y el avance de la ciudad en el 
objetivo final de acabar con este problema de salud pública.

8. Compartir información y experiencias con el resto de ciudades que se adhieran a los 
compromisos, trabajando como una red de ciudades implicadas en un objetivo común.
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4 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2020-000058-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
SERVICI DE RECURSOS CULTURALS. Proposa concedir la Medalla d’Or de la Ciutat de
València a favor del Banc d’Aliments de València.

DEBAT

La Sra. Presidenta proposa el debat conjunt dels punts 4 a 15.

La Sra. Tello explica el procediment i assenyala que este segon acord ja és el del
nomenament o concessió del títol honorífic.

VOTACIÓ

La Comissió, per majoria de sis vots a favor de: Pilar Bernabé García (Socialista), Maite
Ibáñez Giménez (Socialista), Marta Torrado de Castro (Popular), Julia Climent Monzó (Popular),
Amparo Picó Peris (Ciudadanos) i José Gosalbez Paya (Vox), i tres abstencions de Isabel Lozano
Lázaro (Compromís), Pere Fuset i Tortosa (Compromís) i Glòria Tello Company (Compromís),
ha aprovat el següent:

ACORD 

"- S'incoa el present expedient mitjançant moció presentada per la regidora delegada de
Patrimoni i Recursos Culturals, en la qual es proposa iniciar actuacions encaminades a concedir
la Medalla d’Or de la Ciutat de València a favor del Banc d’Aliments de València.

- Esta proposta és aprovada per l'Ajuntament Ple en sessió ordinària celebrada el 30 de
juliol de 2020.

- En execució de l'esmentat acord i, de conformitat amb allò que establix l'article 19 del
Reglament d'honors i distincions, l'alcalde nomena instructora en el procediment a la Sra. Gloria
Tello Company, regidora delegada de Patrimoni i Recursos Culturals.

- Seguidament, la Sra. instructora recolzada per totes les informacions practicades i amb
l'informe del Cronista de la Ciutat, proposa concedir la citada distinció, donats els mèrits que
concorren al Banc d’Aliments de València.

Dels fets exposats, es desprenen les consideracions d'ordre jurídic que a continuació es
relacionen:

Primera. Que les actuacions realitzades, formen part de l'àmbit de competències
municipals, segons allò que s'ha fixat en l'article 25 de la Llei 7/85, de 2 d'Abril, Reguladora de
les Bases de Règim Local.
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Segona. Que el Règim Jurídic aplicable, ve determinat pel preceptuat en el Reglament
d'honors i distincions aprovat per l'Ajuntament Ple en sessió extraordinària celebrada el dia 20 de
desembre de 1984 i, en concret, pel que es disposa en els articles 1.2º, 5, 6, 7, 16 i 19 del mateix.

Requisits tots ells, degudament emplenats al llarg del procediment.

Finalment, i a tenor dels arts. 124 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim
Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de Novembre
(BOE núm. 305, de 22 de Desembre de 1986), i 20 i 21 del citat Reglament d'honors i
distincions, procedeix dictaminar a la Comissió Informativa de Benestar i Drets Socials,
Educació, Cultura i Esports, la qual proposarà la concessió o denegació de l'esmentat honor; sent
posteriorment elevada la proposta al Ple de la Corporació.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de dret i amb el dictamen favorable de la
Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura y Esports, es proposa al Ple el següent
acord:

ÚNIC. Concedir la Medalla d’Or de la Ciutat de València a favor del Banc d’Aliments de
València, en reconeixement a la seua labor per a racionalitzar la distribució i el consum dels
excedents alimentaris i la implicació del seu voluntariat en la tasca de cobrir les necessitats
bàsiques de les persones més desfavorides de la societat".

5 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2020-000056-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
SERVICI DE RECURSOS CULTURALS. Proposa concedir la Medalla d’Or de la Ciutat de
València a favor del Gremio de Panaderos y Pasteleros de la Ciudad de València.

DEBAT

La Sra. Presidenta proposa el debat conjunt dels punts 4 a 15.

La Sra. Tello explica el procediment i assenyala que este segon acord ja és el del
nomenament o concessió del títol honorífic.

VOTACIÓ

La Comissió després del debat, aprova per unanimitat, elevar al Ple el següent dictamen:

ACORD 

"- S'incoa el present expedient mitjançant moció presentada per la regidora delegada de
Patrimoni i Recursos Culturals, en la qual es proposa iniciar actuacions encaminades a concedir
la Medalla d’Or de la Ciutat de València a favor del Gremio de Panaderos y Pasteleros de la
Ciudad de València.

- Esta proposta és aprovada per l'Ajuntament Ple en sessió ordinària celebrada el 30 de
juliol de 2020.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 G

E
o
b
 Z

vs
0
 A

R
3
s 

H
r2

X
 C

U
b
v 

B
P
jt

 o
v8

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 22/10/2020 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 DE SETEMBRE DE 2020 11

- En execució de l'esmentat acord i, de conformitat amb allò que establix l'article 19 del
Reglament d'honors i distincions, l'alcalde nomena instructora en el procediment a la Sra. Gloria
Tello Company, regidora delegada de Patrimoni i Recursos Culturals.

- Seguidament, la Sra. instructora recolzada per totes les informacions practicades i amb els
informes del Cronista de la Ciutat i de la Asociación Valenciana de Empresarios, proposa
concedir la citada distinció, donats els mèrits que concorren al Gremio de Panaderos y Pasteleros
de la Ciudad de València.

Dels fets exposats, es desprenen les consideracions d'ordre jurídic que a continuació es
relacionen:

Primera. Que les actuacions realitzades, formen part de l'àmbit de competències
municipals, segons allò que s'ha fixat en l'article 25 de la Llei 7/85, de 2 d'Abril, Reguladora de
les Bases de Règim Local.

Segona. Que el Règim Jurídic aplicable, ve determinat pel preceptuat en el Reglament
d'honors i distincions aprovat per l'Ajuntament Ple en sessió extraordinària celebrada el dia 20 de
desembre de 1984 i, en concret, pel que es disposa en els articles 1.2º, 5, 6, 7, 16 i 19 del mateix.

Requisits tots ells, degudament emplenats al llarg del procediment.

Finalment, i a tenor dels arts. 124 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim
Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de Novembre
(BOE núm. 305, de 22 de Desembre de 1986), i 20 i 21 del citat Reglament d'honors i
distincions, procedeix dictaminar a la Comissió Informativa de Benestar i Drets Socials,
Educació, Cultura i Esports, la qual proposarà la concessió o denegació de l'esmentat honor; sent
posteriorment elevada la proposta al Ple de la Corporació.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de dret i amb el dictamen favorable de la
Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura y Esports, es proposa al Ple el següent
acord: 

ÚNIC. Concedir la Medalla d’Or de la Ciutat de València a favor del Gremio de Panaderos
y Pasteleros de la Ciudad de València, en reconeixement a la seua labor per a preservar la
tradició en l'ofici d'elaboració de productes de forn i pastisseria, i pel seu compromís per a
promoure entre els seus agremiats noves formes de treball innovadores, sostenibles i saludables".

6 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2020-000059-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
SERVICI DE RECURSOS CULTURALS. Proposa concedir la Medalla d’Or de la Ciutat de
València a favor de la Policia Local de València.

DEBAT

La Sra. Presidenta proposa el debat conjunt dels punts 4 a 15.
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La Sra. Tello explica el procediment i assenyala que este segon acord ja és el del
nomenament o concessió del títol honorífic.

VOTACIÓ

La Comissió després del debat, aprova per unanimitat, elevar al Ple el següent dictamen:

ACORD 

"- S'incoa el present expedient mitjançant moció presentada per la regidora delegada de
Patrimoni i Recursos Culturals, en la qual es proposa iniciar actuacions encaminades a concedir
la Medalla d’Or de la Ciutat de València a favor de la Policia Local de València.

- Esta proposta és aprovada per l'Ajuntament Ple en sessió ordinària celebrada el 30 de
juliol de 2020.

- En execució de l'esmentat acord i, de conformitat amb allò que establix l'article 19 del
Reglament d'honors i distincions, l'alcalde nomena instructora en el procediment a la Sra. Gloria
Tello Company, regidora delegada de Patrimoni i Recursos Culturals.

- Seguidament, la Sra. instructora recolzada per totes les informacions practicades i amb
l'informe del Cronista de la Ciutat, proposa concedir la citada distinció, donats els mèrits que
concorren a la Policia Local de València.

Dels fets exposats, es desprenen les consideracions d'ordre jurídic que a continuació es
relacionen:

Primera. Que les actuacions realitzades, formen part de l'àmbit de competències
municipals, segons allò que s'ha fixat en l'article 25 de la Llei 7/85, de 2 d'Abril, Reguladora de
les Bases de Règim Local.

Segona. Que el Règim Jurídic aplicable, ve determinat pel preceptuat en el Reglament
d'honors i distincions aprovat per l'Ajuntament Ple en sessió extraordinària celebrada el dia 20 de
desembre de 1984 i, en concret, pel que es disposa en els articles 1.2º, 5, 6, 7, 16 i 19 del mateix.

Requisits tots ells, degudament emplenats al llarg del procediment.

Finalment, i a tenor dels arts. 124 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim
Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de Novembre
(BOE núm. 305, de 22 de Desembre de 1986), i 20 i 21 del citat Reglament d'honors i
distincions, procedeix dictaminar a la Comissió Informativa de Benestar i Drets Socials,
Educació, Cultura i Esports, la qual proposarà la concessió o denegació de l'esmentat honor; sent
posteriorment elevada la proposta al Ple de la Corporació.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de dret i amb el dictamen favorable de la
Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura y Esports, es proposa al Ple el següent
acord: 
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ÚNIC. Concedir la Medalla d’Or de la Ciutat de València a favor de la Policia Local de
València, en el 150 aniversari de la seua creació, en reconeixement al treball per a garantir la
seguretat, el benestar i la convivència ciutadana i afrontar, amb professionalitat i vocació de
servici, els nous reptes de la València del segle XXI".

7 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2020-000055-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
SERVICI DE RECURSOS CULTURALS. Proposa concedir la Medalla d’Or de la Ciutat de
València a favor de la Societat Esportiva Correcaminos.

DEBAT

La Sra. Presidenta proposa el debat conjunt dels punts 4 a 15.

La Sra. Tello explica el procediment i assenyala que este segon acord ja és el del
nomenament o concessió del títol honorífic.

VOTACIÓ

La Comissió després del debat, aprova per unanimitat, elevar al Ple el següent dictamen:

ACORD 

"- S'incoa el present expedient mitjançant moció presentada per la regidora delegada de
Patrimoni i Recursos Culturals, en la qual es proposa iniciar actuacions encaminades a concedir
la Medalla d’Or de la Ciutat de València a favor de la Societat Esportiva Correcaminos.

- Esta proposta és aprovada per l'Ajuntament Ple en sessió ordinària celebrada el 30 de
juliol de 2020.

- En execució de l'esmentat acord i, de conformitat amb allò que establix l'article 19 del
Reglament d'honors i distincions, l'alcalde nomena instructora en el procediment a la Sra. Gloria
Tello Company, regidora delegada de Patrimoni i Recursos Culturals.

- Seguidament, la Sra. instructora recolzada per totes les informacions practicades i amb els
informes del Cronista de la Ciutat i de la Federació d’Atletisme de la Comunitat Valenciana,
proposa concedir la citada distinció, donats els mèrits que concorren a la Societat Esportiva
Correcaminos.

Dels fets exposats, es desprenen les consideracions d'ordre jurídic que a continuació es
relacionen:

Primera. Que les actuacions realitzades, formen part de l'àmbit de competències
municipals, segons allò que s'ha fixat en l'article 25 de la Llei 7/85, de 2 d'Abril, Reguladora de
les Bases de Règim Local.
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Segona. Que el Règim Jurídic aplicable, ve determinat pel preceptuat en el Reglament
d'honors i distincions aprovat per l'Ajuntament Ple en sessió extraordinària celebrada el dia 20 de
desembre de 1984 i, en concret, pel que es disposa en els articles 1.2º, 5, 6, 7, 16 i 19 del mateix.

Requisits tots ells, degudament emplenats al llarg del procediment.

Finalment, i a tenor dels arts. 124 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim
Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de Novembre
(BOE núm. 305, de 22 de Desembre de 1986), i 20 i 21 del citat Reglament d'honors i
distincions, procedeix dictaminar a la Comissió Informativa de Benestar i Drets Socials,
Educació, Cultura i Esports, la qual proposarà la concessió o denegació de l'esmentat honor; sent
posteriorment elevada la proposta al Ple de la Corporació.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de dret i amb el dictamen favorable de la
Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura y Esports, es proposa al Ple el següent
acord: 

ÚNIC. Concedir la Medalla d’Or de la Ciutat de València a favor de la Societat Esportiva
Correcaminos, en reconeixement al seu treball per a fomentar la pràctica de l'atletisme i
promoure la celebració de proves atlètiques de primer nivell nacional i internacional que han
situat la ciutat de València en l'elit dels esdeveniments esportius".

8 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2020-000057-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
SERVICI DE RECURSOS CULTURALS. Proposa concedir la Medalla d’Or de la Ciutat de
València a favor del grup de treball “València en bici” de l’associació Acció Ecologista Agró.

DEBAT

La Sra. Presidenta proposa el debat conjunt dels punts 4 a 15.

La Sra. Tello explica el procediment i assenyala que este segon acord ja és el del
nomenament o concessió del títol honorífic.

VOTACIÓ

La Comissió després del debat, aprova per majoria de huit vots a favor de: Isabel Lozano
Lázaro (Compromís), Pere Fuset i Tortosa (Compromís), Glòria Tello Company (Compromís),
Pilar Bernabé García (Socialista), Maite Ibáñez Giménez (Socialista), Marta Torrado de Castro
(Popular), Julia Climent Monzó (Popular) i Amparo Picó Peris (Ciudadanos), i una abstenció de
José Gosálbez Paya (Vox), ha aprovat el següent:

ACORD 
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"- S'incoa el present expedient mitjançant moció presentada per la regidora delegada de
Patrimoni i Recursos Culturals, en la qual es proposa iniciar actuacions encaminades a concedir
la Medalla d’Or de la Ciutat de València a favor del grup de treball “València en bici” de
l’associació Acció Ecologista Agró.

- Esta proposta és aprovada per l'Ajuntament Ple en sessió ordinària celebrada el 30 de
juliol de 2020.

- En execució de l'esmentat acord i, de conformitat amb allò que establix l'article 19 del
Reglament d'honors i distincions, l'alcalde nomena instructora en el procediment a la Sra. Gloria
Tello Company, regidora delegada de Patrimoni i Recursos Culturals.

- Seguidament, la Sra. instructora recolzada per totes les informacions practicades i amb
l'informe del Cronista de la Ciutat, proposa concedir la citada distinció, donats els mèrits que
concorren al grup de treball “València en bici” de l’associació Acció Ecologista Agró.

Dels fets exposats, es desprenen les consideracions d'ordre jurídic que a continuació es
relacionen:

Primera. Que les actuacions realitzades, formen part de l'àmbit de competències
municipals, segons allò que s'ha fixat en l'article 25 de la Llei 7/85, de 2 d'Abril, Reguladora de
les Bases de Règim Local.

Segona. Que el Règim Jurídic aplicable, ve determinat pel preceptuat en el Reglament
d'honors i distincions aprovat per l'Ajuntament Ple en sessió extraordinària celebrada el dia 20 de
desembre de 1984 i, en concret, pel que es disposa en els articles 1.2º, 5, 6, 7, 16 i 19 del mateix.

Requisits tots ells, degudament emplenats al llarg del procediment.

Finalment, i a tenor dels arts. 124 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim
Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de Novembre
(BOE núm. 305, de 22 de Desembre de 1986), i 20 i 21 del citat Reglament d'honors i
distincions, procedeix dictaminar a la Comissió Informativa de Benestar i Drets Socials,
Educació, Cultura i Esports, la qual proposarà la concessió o denegació de l'esmentat honor; sent
posteriorment elevada la proposta al Ple de la Corporació.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de dret i amb el dictamen favorable de la
Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura y Esports, es proposa al Ple el següent
acord: 

ÚNIC. Concedir la Medalla d’Or de la Ciutat de València a favor del grup de treball
“València en bici” de l’associació Acció Ecologista Agró, en reconeixement al seu activisme
voluntari per a conscienciar sobre l'ús responsable de la bicicleta com a alternativa de transport
racional i saludable i eina de canvi per a una ciutat més humana, ecològica i sostenible".
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9 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2020-000052-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
SERVICI DE RECURSOS CULTURALS. Proposa concedir la distinció de Filla Predilecta de
la Ciutat de València, a títol pòstum, a favor de la Sra. María José Grimaldo García.

DEBAT

La Sra. Presidenta proposa el debat conjunt dels punts 4 a 15.

La Sra. Tello explica el procediment i assenyala que este segon acord ja és el del
nomenament o concessió del títol honorífic.

VOTACIÓ

La Comissió després del debat, aprova per unanimitat, elevar al Ple el següent dictamen:

ACORD 

"- S'incoa el present expedient mitjançant moció presentada per la regidora delegada de
Patrimoni i Recursos Culturals, en la qual es proposa iniciar actuacions encaminades a concedir
el nomenament de Filla Predilecta de la Ciutat de València, a títol pòstum, a favor de la Sra.
María José Grimaldo García.

- Esta proposta és aprovada per l'Ajuntament Ple en sessió ordinària celebrada el 30 de
juliol de 2020.

- En execució de l'esmentat acord i, de conformitat amb allò que establix l'article 19 del
Reglament d'honors i distincions, l'alcalde nomena instructora en el procediment a la Sra. Gloria
Tello Company, regidora delegada de Patrimoni i Recursos Culturals.

- Seguidament, la Sra. instructora recolzada per totes les informacions practicades i amb els
informes de la Asociación Profesional de Periodistas Valencianos i el CEU Cardenal Herrera -
Facultad de Periodismo, proposa concedir la citada distinció, donats els mèrits que concorren a la
Sra. María José Grimaldo García.

Dels fets exposats, es desprenen les consideracions d'ordre jurídic que a continuació es
relacionen:

Primera. Que les actuacions realitzades, formen part de l'àmbit de competències
municipals, segons allò que s'ha fixat en l'article 25 de la Llei 7/85, de 2 d'Abril, Reguladora de
les Bases de Règim Local.

Segona. Que el Règim Jurídic aplicable, ve determinat pel preceptuat en el Reglament
d'honors i distincions aprovat per l'Ajuntament Ple en sessió extraordinària celebrada el dia 20 de
desembre de 1984 i, en concret, pel que es disposa en els articles 1.2º, 5, 6, 7, 16 i 19 del mateix.

Requisits tots ells, degudament emplenats al llarg del procediment.
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Finalment, i a tenor dels arts. 124 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim
Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de Novembre
(BOE núm. 305, de 22 de Desembre de 1986), i 20 i 21 del citat Reglament d'honors i
distincions, procedeix dictaminar a la Comissió Informativa de Benestar i Drets Socials,
Educació, Cultura i Esports, la qual proposarà la concessió o denegació de l'esmentat honor; sent
posteriorment elevada la proposta al Ple de la Corporació.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de dret i amb el dictamen favorable de la
Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura y Esports, es proposa al Ple el següent
acord: 

ÚNIC. Concedir la distinció de Filla Predilecta de la Ciutat de València, a títol pòstum, a
favor de la Sra. María José Grimaldo García, en reconeixement a la seua destacada carrera
periodística. El seu compromís amb els valors essencials del periodisme que va defendre amb
convicció, entusiasme y professionalitat, l'han convertida en referent del periodisme valencià
femení dels últims anys.

10 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2020-000061-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
SERVICI DE RECURSOS CULTURALS. Proposa concedir la distinció de Fill Predilecte de la
Ciutat de València, a favor del Sr. José Pelegrí Galiana.

DEBAT

La Sra. Presidenta proposa el debat conjunt dels punts 4 a 15.

La Sra. Tello explica el procediment i assenyala que este segon acord ja és el del
nomenament o concessió del títol honorífic.

VOTACIÓ

La Comissió, per majoria de sis vots a favor de: Pilar Bernabé García (Socialista), Maite
Ibáñez Giménez (Socialista), Marta Torrado de Castro (Popular), Julia Climent Monzó (Popular),
Amparo Picó Peris (Ciudadanos) i José Gosalbez Paya (Vox), i tres abstencions de Isabel Lozano
Lázaro (Compromís), Pere Fuset i Tortosa (Compromís) i Glòria Tello Company (Compromís),
ha aprovat el següent:

ACORD 

"- S'incoa el present expedient mitjançant moció presentada per la regidora delegada de
Patrimoni i Recursos Culturals, en la qual es proposa iniciar actuacions encaminades a concedir
el nomenament de Fill Predilecte de la Ciutat de València, a favor del Sr. José Pelegrí Galiana.

- Esta proposta és aprovada per l'Ajuntament Ple en sessió ordinària celebrada el 30 de
juliol de 2020.
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- En execució de l'esmentat acord i, de conformitat amb allò que establix l'article 19 del
Reglament d'honors i distincions, l'alcalde nomena instructora en el procediment a la Sra. Gloria
Tello Company, regidora delegada de Patrimoni i Recursos Culturals.

- Seguidament, la Sra. instructora recolzada per totes les informacions practicades i amb
l'informe del Cronista de la Ciutat, proposa concedir la citada distinció, donats els mèrits que
concorren al Sr. José Pelegrí Galiana.

Dels fets exposats, es desprenen les consideracions d'ordre jurídic que a continuació es
relacionen:

Primera. Que les actuacions realitzades, formen part de l'àmbit de competències
municipals, segons allò que s'ha fixat en l'article 25 de la Llei 7/85, de 2 d'Abril, Reguladora de
les Bases de Règim Local.

Segona. Que el Règim Jurídic aplicable, ve determinat pel preceptuat en el Reglament
d'honors i distincions aprovat per l'Ajuntament Ple en sessió extraordinària celebrada el dia 20 de
desembre de 1984 i, en concret, pel que es disposa en els articles 1.2º, 5, 6, 7, 16 i 19 del mateix.

Requisits tots ells, degudament emplenats al llarg del procediment.

Finalment, i a tenor dels arts. 124 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim
Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de Novembre
(BOE núm. 305, de 22 de Desembre de 1986), i 20 i 21 del citat Reglament d'honors i
distincions, procedeix dictaminar a la Comissió Informativa de Benestar i Drets Socials,
Educació, Cultura i Esports, la qual proposarà la concessió o denegació de l'esmentat honor; sent
posteriorment elevada la proposta al Ple de la Corporació.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de dret i amb el dictamen favorable de la
Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura y Esports, es proposa al Ple el següent
acord: 

ÚNIC. Concedir la distinció de Fill Predilecte de la Ciutat de València, a favor del Sr. José
Pelegrí Galiana, en reconeixement a l'excel·lent labor realitzada per a atendre les necessitats i els
interessos de les persones majors de la nostra ciutat i per la seua dedicació per a procurar-los un
envelliment actiu i digne".

11 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2020-000060-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
SERVICI DE RECURSOS CULTURALS. Proposa concedir la distinció de Fill Predilecte de la
Ciutat de València, a favor del Sr. Vicente Vergara Deltoro.

DEBAT

La Sra. Presidenta proposa el debat conjunt dels punts 4 a 15.
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La Sra. Tello explica el procediment i assenyala que este segon acord ja és el del
nomenament o concessió del títol honorífic.

VOTACIÓ

La Comissió després del debat, aprova per unanimitat, elevar al Ple el següent dictamen:

ACORD 

"- S'incoa el present expedient mitjançant moció presentada per la regidora delegada de
Patrimoni i Recursos Culturals, en la qual es proposa iniciar actuacions encaminades a concedir
el nomenament de Fill Predilecte de la Ciutat de València, a favor del Sr. Vicente Vergara
Deltoro.

- Esta proposta és aprovada per l'Ajuntament Ple en sessió ordinària celebrada el 30 de
juliol de 2020.

- En execució de l'esmentat acord i, de conformitat amb allò que establix l'article 19 del
Reglament d'honors i distincions, l'alcalde nomena instructora en el procediment a la Sra. Gloria
Tello Company, regidora delegada de Patrimoni i Recursos Culturals.

- Seguidament, la Sra. instructora recolzada per totes les informacions practicades i amb
l'informe del Cronista de la Ciutat, proposa concedir la citada distinció, donats els mèrits que
concorren al Sr. Vicente Vergara Deltoro.

Dels fets exposats, es desprenen les consideracions d'ordre jurídic que a continuació es
relacionen:

Primera. Que les actuacions realitzades, formen part de l'àmbit de competències
municipals, segons allò que s'ha fixat en l'article 25 de la Llei 7/85, de 2 d'Abril, Reguladora de
les Bases de Règim Local.

Segona. Que el Règim Jurídic aplicable, ve determinat pel preceptuat en el Reglament
d'honors i distincions aprovat per l'Ajuntament Ple en sessió extraordinària celebrada el dia 20 de
desembre de 1984 i, en concret, pel que es disposa en els articles 1.2º, 5, 6, 7, 16 i 19 del mateix.

Requisits tots ells, degudament emplenats al llarg del procediment.

Finalment, i a tenor dels arts. 124 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim
Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de Novembre
(BOE núm. 305, de 22 de Desembre de 1986), i 20 i 21 del citat Reglament d'honors i
distincions, procedeix dictaminar a la Comissió Informativa de Benestar i Drets Socials,
Educació, Cultura i Esports, la qual proposarà la concessió o denegació de l'esmentat honor; sent
posteriorment elevada la proposta al Ple de la Corporació.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de dret i amb el dictamen favorable de la
Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura y Esports, es proposa al Ple el següent
acord: 
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ÚNIC. Concedir la distinció de Fill Predilecte de la Ciutat de València, a favor del Sr.
Vicente Vergara Deltoro, periodista, cinèfil i referent intel·lectual de la ciutat de València de les
últimes dècades. En reconeixement al seu activisme cultural, el seu compromís social i la seua
contribució a la formació d’una ciutadania més crítica, oberta i compromesa".

12 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2020-000053-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
SERVICI DE RECURSOS CULTURALS. Proposa concedir la distinció de Filla Adoptiva de
la Ciutat de València, a favor de la Sra. Ángeles López Artiga.

DEBAT

La Sra. Presidenta proposa el debat conjunt dels punts 4 a 15.

La Sra. Tello explica el procediment i assenyala que este segon acord ja és el del
nomenament o concessió del títol honorífic.

VOTACIÓ

La Comissió després del debat, aprova per unanimitat, elevar al Ple el següent dictamen:

ACORD 

"- S'incoa el present expedient mitjançant moció presentada per la regidora delegada de
Patrimoni i Recursos Culturals, en la qual es proposa iniciar actuacions encaminades a concedir
el nomenament de Filla Adoptiva de la Ciutat de València, a favor de la Sra. Ángeles López
Artiga.

- Esta proposta és aprovada per l'Ajuntament Ple en sessió ordinària celebrada el 30 de
juliol de 2020.

- En execució de l'esmentat acord i, de conformitat amb allò que establix l'article 19 del
Reglament d'honors i distincions, l'alcalde nomena instructora en el procediment a la Sra. Gloria
Tello Company, regidora delegada de Patrimoni i Recursos Culturals.

- Seguidament, la Sra. instructora recolzada per totes les informacions practicades i amb
l'informe del Consell Valencià de Cultura, proposa concedir la citada distinció, donats els mèrits
que concorren a la Sra. Ángeles López Artiga.

Dels fets exposats, es desprenen les consideracions d'ordre jurídic que a continuació es
relacionen:

Primera. Que les actuacions realitzades, formen part de l'àmbit de competències
municipals, segons allò que s'ha fixat en l'article 25 de la Llei 7/85, de 2 d'Abril, Reguladora de
les Bases de Règim Local.
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Segona. Que el Règim Jurídic aplicable, ve determinat pel preceptuat en el Reglament
d'honors i distincions aprovat per l'Ajuntament Ple en sessió extraordinària celebrada el dia 20 de
desembre de 1984 i, en concret, pel que es disposa en els articles 1.2º, 5, 6, 7, 16 i 19 del mateix.

Requisits tots ells, degudament emplenats al llarg del procediment.

Finalment, i a tenor dels arts. 124 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim
Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de Novembre
(BOE núm. 305, de 22 de Desembre de 1986), i 20 i 21 del citat Reglament d'honors i
distincions, procedeix dictaminar a la Comissió Informativa de Benestar i Drets Socials,
Educació, Cultura i Esports, la qual proposarà la concessió o denegació de l'esmentat honor; sent
posteriorment elevada la proposta al Ple de la Corporació.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de dret i amb el dictamen favorable de la
Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura y Esports, es proposa al Ple el següent
acord: 

ÚNIC. Concedir la distinció de Filla Adoptiva de la Ciutat de València, a favor de la Sra.
Ángeles López Artiga, en reconeixement a la seua notable i brillant carrera artística, creativa i
docent. Figura fonamental del panorama cultural valencià ha contribuït, amb el seu talent i
sensibilitat, a posicionar la música valenciana al més alt nivell internacional".

13 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2020-000051-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
SERVICI DE RECURSOS CULTURALS. Proposa concedir la distinció de Fill Adoptiu de la
Ciutat de València, a títol pòstum, a favor del Sr. Silvino Navarro Vidal.

DEBAT

La Sra. Presidenta proposa el debat conjunt dels punts 4 a 15.

La Sra. Tello explica el procediment i assenyala que este segon acord ja és el del
nomenament o concessió del títol honorífic.

VOTACIÓ

La Comissió després del debat, aprova per unanimitat, elevar al Ple el següent dictamen:

ACORD 

"- S'incoa el present expedient mitjançant moció presentada per la regidora delegada de
Patrimoni i Recursos Culturals, en la qual es proposa iniciar actuacions encaminades a concedir
el nomenament de Fill Adoptiu de la Ciutat de València, a títol pòstum, a favor del Sr. Silvino
Navarro Vidal.

- Esta proposta és aprovada per l'Ajuntament Ple en sessió ordinària celebrada el 30 de
juliol de 2020.
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- En execució de l'esmentat acord i, de conformitat amb allò que establix l'article 19 del
Reglament d'honors i distincions, l'alcalde nomena instructora en el procediment a la Sra. Gloria
Tello Company, regidora delegada de Patrimoni i Recursos Culturals.

- Seguidament, la Sra. instructora recolzada per totes les informacions practicades i amb els
informes de la Asociación Valenciana de Empresarios i Cámara València, proposa concedir la
citada distinció, donats els mèrits que concorren al Sr. Silvino Navarro Vidal.

Dels fets exposats, es desprenen les consideracions d'ordre jurídic que a continuació es
relacionen:

Primera. Que les actuacions realitzades, formen part de l'àmbit de competències
municipals, segons allò que s'ha fixat en l'article 25 de la Llei 7/85, de 2 d'Abril, Reguladora de
les Bases de Règim Local.

Segona. Que el Règim Jurídic aplicable, ve determinat pel preceptuat en el Reglament
d'honors i distincions aprovat per l'Ajuntament Ple en sessió extraordinària celebrada el dia 20 de
desembre de 1984 i, en concret, pel que es disposa en els articles 1.2º, 5, 6, 7, 16 i 19 del mateix.

Requisits tots ells, degudament emplenats al llarg del procediment.

Finalment, i a tenor dels arts. 124 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim
Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de Novembre
(BOE núm. 305, de 22 de Desembre de 1986), i 20 i 21 del citat Reglament d'honors i
distincions, procedeix dictaminar a la Comissió Informativa de Benestar i Drets Socials,
Educació, Cultura i Esports, la qual proposarà la concessió o denegació de l'esmentat honor; sent
posteriorment elevada la proposta al Ple de la Corporació.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de dret i amb el dictamen favorable de la
Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura y Esports, es proposa al Ple el següent
acord: 

ÚNIC. Concedir la distinció de Fill Adoptiu de la Ciutat de València, a títol pòstum, a
favor del Sr. Silvino Navarro Vidal, en reconeixement a tota la seua trajectòria professional.
Empresari influent amb projecció internacional, precursor de l'associacionisme i compromès amb
la societat civil, ha contribuït de manera rellevant al desenvolupament econòmic de la ciutat de
València".

14 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2020-000054-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
SERVICI DE RECURSOS CULTURALS. Proposa concedir la distinció de Regidor Honorari,
a títol pòstum, a favor del Sr. Ramón Vilar Zanón.

DEBAT

La Sra. Presidenta proposa el debat conjunt dels punts 4 a 15.
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La Sra. Tello explica el procediment i assenyala que este segon acord ja és el del
nomenament o concessió del títol honorífic.

VOTACIÓ

La Comissió després del debat, aprova per unanimitat, elevar al Ple el següent dictamen:

ACORD 

"- S'incoa el present expedient mitjançant moció presentada per la regidora delegada de
Patrimoni i Recursos Culturals, en la qual es proposa iniciar actuacions encaminades a concedir
la distinció de Regidor Honorari a títol pòstum al Sr. Ramón Vilar Zanón.

- Esta proposta és aprovada per l'Ajuntament Ple en sessió ordinària celebrada el 30 de
juliol de 2020.

- En execució de l'esmentat acord i, de conformitat amb allò que establix l'article 19 del
Reglament d'honors i distincions, l'alcalde nomena instructora en el procediment a la Sra. Gloria
Tello Company, regidora delegada de Patrimoni i Recursos Culturals.

- Seguidament, la Sra. instructora recolzada per totes les informacions practicades i amb els
informes del Grup Municipal Socialista i el Levante UD, proposa concedir la citada distinció,
donats els mèrits que concorren al Sr. Ramón Vilar Zanón.

Dels fets exposats, es desprenen les consideracions d'ordre jurídic que a continuació es
relacionen:

Primera. Que les actuacions realitzades, formen part de l'àmbit de competències
municipals, segons allò que s'ha fixat en l'article 25 de la Llei 7/85, de 2 d'Abril, Reguladora de
les Bases de Règim Local.

Segona. Que el Règim Jurídic aplicable, ve determinat pel preceptuat en el Reglament
d'honors i distincions aprovat per l'Ajuntament Ple en sessió extraordinària celebrada el dia 20 de
desembre de 1984 i, en concret, pel que es disposa en els articles 1.2º, 5, 6, 7, 16 i 19 del mateix.

Requisits tots ells, degudament emplenats al llarg del procediment.

Finalment, i a tenor dels arts. 124 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim
Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de Novembre
(BOE núm. 305, de 22 de Desembre de 1986), i 20 i 21 del citat Reglament d'honors i
distincions, procedeix dictaminar a la Comissió Informativa de Benestar i Drets Socials,
Educació, Cultura i Esports, la qual proposarà la concessió o denegació de l'esmentat honor; sent
posteriorment elevada la proposta al Ple de la Corporació.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de dret i amb el dictamen favorable de la
Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura y Esports, es proposa al Ple el següent
acord:
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ÚNIC. Concedir la distinció Regidor Honorari a títol pòstum a favor del Sr. Ramón Vilar
Zanón, en reconeixement a la seua exemplar trajectòria al servici de l'Administració municipal
valenciana on va exercir el seu càrrec de regidor amb honradesa, transparència i responsabilitat.
Pel seu compromís polític i l’eficient gestió realitzada, formarà part indiscutible de la memòria
col·lectiva municipal de la nostra ciutat".

15 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2020-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
SERVICI DE RECURSOS CULTURALS. Proposa concedir el nomenament com a Cronista
Oficial de la Ciutat de València a favor del Sr. Vicent Baydal i Sala.

DEBAT

La Sra. Presidenta proposa el debat conjunt dels punts 4 a 15.

La Sra. Tello explica el procediment i assenyala que este segon acord ja és el del
nomenament o concessió del títol honorífic.

VOTACIÓ

La Comissió, per majoria de set vots a favor de: Isabel Lozano Lázaro (Compromís), Pere
Fuset i Tortosa (Compromís), Glòria Tello Company (Compromís), Pilar Bernabé García
(Socialista), Maite Ibáñez Giménez (Socialista), Amparo Picó Peris (Ciudadanos) i José Gosalbez
Paya (Vox), i dos abstencions de Marta Torrado de Castro (Popular) i Julia Climent Monzó
(Popular), ha aprovat el següent:

ACORD 

"- S'incoa el present expedient mitjançant moció presentada per la regidora delegada de
Patrimoni i Recursos Culturals, en la qual es proposa iniciar actuacions encaminades a concedir
el nomenament com a Cronista Oficial de la Ciutat de València a favor del Sr. Vicent Baydal i
Sala.

- Esta proposta és aprovada per l'Ajuntament Ple en sessió ordinària celebrada el 30 de
juliol de 2020.

- En execució de l'esmentat acord i, de conformitat amb allò que establix l'article 19 del
Reglament d'honors i distincions, l'alcalde nomena instructora en el procediment a la Sra. Gloria
Tello Company, regidora delegada de Patrimoni i Recursos Culturals.

- Seguidament, la Sra. instructora recolzada per totes les informacions practicades i amb els
informes de la Universitat Jaime I, i l’Associació de Cronistes Oficials del Regne de València,
proposa concedir la citada distinció, donats els mèrits que concorren al Sr. Vicent Baydal i Sala.

- Obra a l’expedient la compareixença de l’interessat manifestant la seua conformitat a
l’acord proposat.
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Dels fets exposats, es desprenen les consideracions d'ordre jurídic que a continuació es
relacionen:

Primera. Que les actuacions realitzades, formen part de l'àmbit de competències
municipals, segons allò que s'ha fixat en l'article 25 de la Llei 7/85, de 2 d'Abril, Reguladora de
les Bases de Règim Local.

La Llei 57/2003, de 16 de desembre, de Mesures per a la Modernització del Govern Local,
introdueix modificacions en la Llei 7/85, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local,
entre les quals destaca l'addició d'un nou Títol X, dedicat a establir un règim especial
d'organització per als municipis de gran població com és el cas de València, conforme es dedueix
de l'art. 121 d'aquest text legal.

Donant compliment a l'esmentada Llei, l'Ajuntament de València en sessió plenària
celebrada el 29 de desembre de 2006, aprova el seu Reglament Orgànic, l'objecte del qual és
regular el govern i l'administració de l'Ajuntament de València, com a expressió de l'autonomia
local garantida per la Constitució Espanyola, i el Reglament Orgànic del Ple de l'Ajuntament de
València, adaptant la seua organització al que es preveu en la Llei 57/2003.

Segona. Davant l'absència d'un Reglament regulador de la figura del Cronista Oficial s'han
consultat Reglaments que regulen aquesta figura en altres municipis, que en conjunt estableixen
un procediment similar, diferenciant els òrgans de decisió en els supòsits de municipis de gran
població. Aquest procediment constaria de les següents fases:

-. La incoació es realitzarà en un expedient iniciat per Moció de l'Alcaldia-Presidència o
Regidor en qui delegue, acompanyant-se a aquesta proposta d'iniciació, una memòria en la qual
s'especifiquen els mèrits que concorren en la persona proposada, juntament amb les ressenyes
biogràfiques i, si les tinguera, bibliogràfiques. La iniciació requerirà acord del Ple de
l'Ajuntament previ dictamen de la Comissió Informativa de Benestar i Drets Socials, Educació,
Cultura i Esports.

-. Iniciat l'expedient es procedirà a la instrucció d'aquest, dirigida a l'acreditació i valoració
dels mèrits de la persona proposada, podent sol·licitar quants informes, no vinculants, es
consideren oportuns a entitats, associacions o col·lectius socials, sempre que estiguen arrelats en
el municipi. L'expedient serà informat pels Serveis Municipals de l'Àrea de Cultura.

-. Després de la instrucció de l'expedient i amb caràcter previ a la resolució, es donarà
audiència de l'expedient a la persona proposada a fi que manifeste la seua conformitat expressa
amb la concessió del títol.

-. El títol de Cronista es concedirà pel Ple de l'Ajuntament previ dictamen de la Comissió
Informativa de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports.

El caràcter d'aquesta figura serà honorífic, sense cap contraprestació econòmica, gratuït i
vitalici i la seua tasca serà consultiva.
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No obstant això el caràcter vitalici del títol, qui siga nomenat Cronista Oficial podrà cessar
per decisió pròpia o, en cas d'incompliment de les seues obligacions o de malaltia que li
incapacite per a l'exercici d'aquest, per acord de l'Ajuntament Ple. En els dos últims supòsits, la
revocació s'haurà d'adoptar mitjançant tramitació de l'expedient que s'instruirà amb les mateixes
característiques i garanties que les del seu atorgament.

El títol de Cronista atorga els següents drets:

-. Rebre de l'Ajuntament una medalla commemorativa del nomenament i distintiva del
títol.

-. Assistir als actes públics que tinguen interés per a les seues funcions i que siguen
organitzats per l'Ajuntament.

-. Accedir als fons de l'Arxiu i de les Biblioteques i Hemeroteques Municipals per a la seua
consulta i estudi, facilitant els mitjans materials i tècnics necessaris. En tot cas, l'accés a les dades
que consten en expedients i registres administratius s'efectuarà en els termes que dispose la
legislació vigent en la matèria.

-. Rebre gratuïtament un exemplar de totes les publicacions editades per l'Ajuntament a
partir del seu nomenament.

D'altra banda, el Cronista Oficial es compromet a fer les següents tasques:

-. Emetre la seua opinió i evacuar consultes i informes sobre aquells temes relacionats amb
la història de València o en aquells que la Corporació, per mitjà de l'Alcaldia-Presidència o
Regidor en qui delegue, estime oportú sotmetre a la seua consideració.

-. Redactar una Memòria anual que es denominarà “Crònica de la Ciutat de València”, en
la qual es recullen els principals esdeveniments socials, culturals, polítics i de tota mena
relacionats amb la Ciutat esdevinguts durant l'any.

Sense perjudici de les competències atribuïdes als diferents òrgans municipals en matèries
concretes, totes les qüestions que se susciten referents a la figura del Cronista Oficial de la Ciutat
i a la seua activitat i relacions amb l'Ajuntament es desenvoluparan a través de l'Alcaldia-
Presidència o Regidor en qui delegue.

Tercera. Finalment, i a tenor dels arts. 124 del Reglament d'Organització, Funcionament i
Règim Jurídic dels Corporacions Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de Novembre
(BOE núm. 305, de 22 de Desembre de 1986), i 20 i 21 del citat Reglament d'honors i
distincions, procedeix dictaminar a la Comissió Informativa de Benestar i Drets Socials,
Educació, Cultura i Esports, la qual proposarà la concessió o denegació de l'esmentat honor; sent
posteriorment elevada la proposta al Ple de la Corporació.
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Vist l'acord plenari de data 30 de juliol de 2020, vistos els informes emesos en la fase
d'instrucció de l'expedient, vist l'informe emés pel Servei de Recursos Culturals    i amb el
dictamen favorable de la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura y Esports, es
proposa al Ple el següent acord:

ÚNIC. Concedir el nomenament com a Cronista Oficial de la Ciutat de València a favor
del Sr. Vicent Baydal i Sala".

16 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000247-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal Ciutadans,
relativa a "Detecció precoç i control sanitari de les persones en vulnerabilitat social".

MOCIÓ

"Dada la situación de expansión de la COVID19 en nuestra ciudad y siguiendo las
recomendaciones marcadas por la OMS, medidas que resaltan fundamentalmente la detección
precoz del virus, es muy importante aplicar dichas medidas de control de los posibles focos de
contagio especialmente en la población en riesgo de exclusión social o en situación de
vulnerabilidad social.

Los asentamientos ilegales , personas sin hogar, personas en riego de exclusión social,
personas socialmente marginadas, migrantes y refugiados y personas en riesgo de violencia o en
riesgo de aislamiento social , son colectivos que en muchas ocasiones tienen difícil seguir las
recomendaciones de higiene, prevención y detección del virus y sus consecuencias sintomáticas ,
e incluso en muchos casos pueden estar padeciendo el desarrollo de la enfermedad y no actuar
sanitariamente contra ella, con la repercusión negativa de en la propia salud de la persona
afectada y la alta probabilidad de convertirse en agente transmisor de la misma.

Por ello planteamos las siguientes propuestas de acuerdo:

1) Identificar lugares, comunidades y grupos de personas en situación de vulnerabilidad
social, donde las dificultades de acceso a servicios de saneamiento e higiene dificulta el
cumplimiento de las recomendaciones relativas a las medidas de prevención respiratoria y de
lavado de manos y donde las situaciones sociales o de convivencia (por ejemplo, en
asentamientos informales, donde hay riesgo de violencia doméstica, en hogares con un solo
progenitor o en el caso de personas con necesidades sanitarias agudas o discapacidades)
dificultan la aplicación de las medidas de distanciamiento físico, autoaislamiento o cuarentena, y
su conexión a las redes digitales y telefónicas de comunicación e información,.

2) Aplicar de manera urgente un plan de medidas de detección precoz de la COVID19 a las
personas en situación de vulnerabilidad social y favorecer su control sanitario facilitando e
implementando las medidas recomendadas de higiene y prevención". 

DEBAT
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El Sr. Copoví explica la moción.

El Sr. Gosalbez dice que le parece correcta la idea de la moción, en especial le parece
perfecto el punto segundo. El punto primero no lo acaban de entender bien, quizás sea la
redacción. En la exposición de moivos de la moción cree que deben distinguirse entre
inmigrantes legales e ilegales en cuanto a los pasos a seguir con ellos; en el caso de inmigrantes
ilegales que se ponga en conocimiento de los cuerpos y fuerzas de seguridad para tramitar su
repatriación. Plantea enmienda de adición en los anteriores términos.

La Sra. Presidenta manifesta que li costa entendre la finalitat de la moció per la genèrica a
es, no formulant propostes concretes. S'ha fet molta labor en el context actual per a detectar
situacions de vulnerabilitat. Però tracta, llegint-la, d'aterrar-la a mesures concretes i no ho veu.
No pot votar-la a favor ni tampoc plantejar alternatives concretes.

El Sr. Copoví pide disculpas si no se ha entendido bien la moción. Está basada en las
declaraciones de la OMS para hacer frente a la pandemia, en especial, en personas con situación
vulnerabilidad social. Es cierto que de la noche a la mañana no es fácil establecer sistemas de
detección precoz pero cree que se puede empezar poco a poco con los diferentes colectivos.

La Sra. Torrado indica que entiende la buena voluntad de la moción y hay que tratar de
llegar a un acuerdo o transacción que todos veamos.

La Sra. Presidenta manifiesta la voluntad de acuerdo siempre pero ya ha explicado que hay
protocolos de detección para estas personas que están funcionando pero llegar a niveles de
detección como se plantea, de forma tan genérica, en la moción es imposible.

La Sra. Ibáñez señala que además de lo expuesto cree que algunas de las cuestiones
planteadas en la moción afectan a otros grupos de la ciudadanía y parece que se estigmatice a
unos grupos o colectivos concretos. Tampoco ve viable su apoyo.

El Sr. Copoví no duda que se está haciendo desde el Servicio pera revisando los datos
estadísticos de la OMS se apunta claramente a la situación de vulnerabilidad de estos colectivos.
No es criticar sino reforzar la actuación municipal.

ACORD

Se sotmet la Moció a votació i per majoria, s'acorda rebutjar-la per cinc vots en contra de:
Isabel Lozano Lázaro (Compromís), Pere Fuset i Tortosa (Compromís), Glòria Tello Company
(Compromís), Pilar Bernabé García (Socialista), Maite Ibáñez Giménez (Socialista), un vot a
favor de Amparo Picó Peris (Ciudadanos) i tres abstencions de Marta Torrado de Castro
(Popular), Julia Climent Monzó (Popular) i José Gosálbez Paya (Vox). 

17 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta la Sra. María Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relativa
a "Ajudes menjador curse 20/21".
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MOCIÓ

"La Junta de Gobierno Local celebrada el pasado 31 de Julio acordó:

"Primero. Aprobar la convocatoria de ayudas de servicios sociales para sufragar gastos de
comedor escolar durante el curso 2020/2021, con el texto que se adjunta al presente acuerdo.

Segundo. Autorizar el gasto previsto de 1.855.000 € con cargo a la aplicación
presupuestaria KC150 23100 48010, para atender las ayudas de servicios sociales para sufragar
gastos de comedor durante el curso escolar 2020/2021, según propuesta de gasto nº. 2020/1366.
Items de gasto nº. 2020/48860 y 2021/5130. El gasto de las ayudas de servicios sociales para
sufragar gastos de comedor escolar del segundo y tercer trimestre de esta convocatoria, que
corresponde al ejercicio presupuestario 2021 queda condicionado al crédito que se autorice en el
respectivo Presupuesto, conforme a lo previsto en el artículo 174 del Real Decreto Legislativo
2/2004, de 5 de marzo.

Tercero. Dar publicidad a la convocatoria de ayudas de servicios sociales para sufragar
gastos de comedor durante el curso escolar 2020/2021 mediante su publicación en la web
municipal del Ayuntamiento de València y en el Tablón de Edictos Electrónico Municipal y
remitir a la Base de Datos Nacional de Subvenciones la información sobre la convocatoria de
conformidad con lo previsto en la Ley General de Subvenciones así como extracto de la misma
para su publicación en el Boletín Oficial de la Provincia."

Por todo ello, la concejala que suscribe formula, en su nombre y en el del Grupo Municipal
Popular, las siguientes:

PROPUESTAS DE ACUERDO

Primero. Agilizar y reducir el plazo de resolución de las ayudas de comedor, del curso
2020/2021, para que en ningún caso supere los treinta días. Modificando los artículos 6.4 y 15.4
de las actuales bases que establecen un plazo máximo de seis meses.

Segundo. Establecer los efectos económicos de la resolución de las ayudas, en caso de
concesión, desde el primer día de asistencia al comedor de cada niño y niña beneficiarios.
Modificando el artículo 19.4 de las bases que establece que las solicitudes realizadas en el plazo
ordinario tendrán efectos económicos desde la resolución, a diferencia de las ayudas prorrogadas
que lo serán desde el 1 de septiembre.

Tercero. Ampliar el importe de la convocatoria de las ayudas de comedor, para el presente
curso, para atender la totalidad de las solicitudes presentadas que cumplan los requisitos
establecidos en las bases". 

DEBAT

La Sra. Climent explica la moción.
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La Sra. Picó manifiesta su conformidad con la moción para acabar con la incertidumbre de
muchos padres respecto a los recursos con que pueden contar para conciliar en esta situación
actual.

La Sra. Presidenta indica que encara que es posa termini màxim que permet la llei de
procediment per a resoldre (sis mesos), si veiem el que va ocórrer en 2019 en tot just un mes es
resolen les ajudes de menjador. Per tant, les persones que ho demanen al llarg del curs poden
accedir a ella però des que complisquen els requisits, per la qual cosa els efectes retroactius no
caben si no es complien estos requisits amb anterioritat. S'ha ampliat el pressupost per a arribar a
més famílies. Manifesta que no acceptarà per tot això la moció perquè no és necessària.

La Sra. Climent assenyala que si no es modifiquen els articles de les bases de la
convocatòria relatius als terminis per a resoldre, almenys que s'acorde el compromís de tramitar
amb celeritat els expedients i que en menys d'un mes es resolguen. Indica que s'adopte ací el
compromís i insistix que l'ajuda siga des que el xiquet va al menjador i no des de la resolució
perquè les famílies apunten al menjador als xiquets confiant que han demanat l'ajuda i la tindran.

Planteja la següent alternativa en el sentit de la moció: "Que se aumente el presupuesto en
la medida que sea necesario para poder atender el 100% de las solicitudes presentadas y que
cumplan con los requisitos, tramitándose con la mayor celeridad si es posible en el plazo máximo
de un mes".

VOTACIÓ

Se sotmet la proposta alternativa a votació i per unanimitat s'acorda aprovar-la, decaient la
moció plantejada inicialment.

ACORD 

"Que se aumente el presupuesto en la medida que sea necesario para poder atender el
100% de las solicitudes presentadas y que cumplan con los requisitos, tramitándose con la mayor
celeridad si es posible en el plazo máximo de un mes". 

18 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular, relativa a
"Plataforma 'Accessibilitas'".

DEBAT

La Sra. Torrado explica la moción.

El Sr. Gosálbez pregunta si tiene coste.

La Sra. Torrado responde que ninguno.
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La Sra. Presidenta indica que està a favor i s'està d'alta en la Plataforma des del 14 de
setembre, arran de la moció del Grup Popular.

VOTACIÓ

Se sotmet la Moció a votació i per unanimitat, s'acorda aprovar-la.

ACORD 

"La plataforma “Accessibilitas” es un portal creado por la Fundación ONCE y el Real
Patronato sobre Discapacidad para impulsar el diseño universal.

Se trata de una plataforma digital concebida para mejorar el diseño universal de espacios,
bienes y servicios , dirigida por tanto a personas e instituciones interesadas en hacer realidad este
fin. 

Desde su lanzamiento el pasado mes de abril ya son muchas las entidades que se han
sumado al proyecto entre ellas universidades y administraciones públicas como comunidades
autónomas o los ayuntamientos de Oviedo, La Coruña , Avila o Málaga. 

La plataforma pretende fomentar la generación y difusión del conocimiento en materia de
accesibilidad universal y contribuir así a la creación de una sociedad más solidaria.

Porque una sociedad más solidaria es aquella que invierte en accesibilidad, y sólo así
evitaremos la exclusión de los más vulnerables en el acceso a bienes y servicios. 

“Accesibilitas” es un espacio de consulta obligada para todos los técnicos y es una
herramienta de apoyo para todas las personas e instituciones como el Ayuntamiento de Valencia
que además puede aportar con sus acciones un granito de arena al diseño universal para mejorar
la plena inclusión de la ciudadanía con discapacidad. 

Se trata de una plataforma dirigida especialmente a todas las personas cuyas prácticas
profesionales puedan influir en la accesibilidad de los espacios. Y desde el Ayuntamiento de
Valencia tenemos mucho que aportar en materia de accesibilidad y diseño universal aunque
todavía quedan muchas cosas por hacer. 

“Accessibilitas” tiene secciones como 'Actualidad', 'Cursos y jornadas', 'Productos de
apoyo', 'Guías, manuales y estudios' o 'Casos de éxito', donde se muestran ejemplos de
accesibilidad bien entendida y correctamente aplicada que pueden servir de inspiración a
organizaciones , personas e instituciones y de ahí el Ayuntamiento puede implantar proyectos de
éxito que funcionan en otras ciudades. También permite descargar diseños de productos de apoyo
en 3D. 

Además, este portal dispone de un área privada dirigida a administraciones públicas,
universidades y organizaciones sin ánimo de lucro que operan en España. En ella se puede
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1.  

2.  

3.  
4.  

5.  

6.  

7.  

acceder a la normativa técnica de UNE en materia de accesibilidad y a foros especializados
atendidos por expertos, así como difundir eventos relacionados con la accesibilidad universal y el
diseño para todas las personas.

 

Por todo ello, la concejal que suscribe dicha moción formula, en su nombre y en la del
Grupo Municipal Popular, la siguiente 

                 PROPUESTA DE ACUERDO 

1- Instar al Ayuntamiento de Valencia a sumarse a la plataforma Accessibilitas , portal
creado por la Fundación ONCE y el Real Patronato sobre Discapacidad para impulsar el diseño
universal".

 

Les respostes a les preguntes es remeten per PIAE i se li ha facilitat per escrit als regidors i
regidores que han preguntat i a cada Grup Polític.

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000228-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre l'inici del curs escolar".

PREGUNTA

"Ante el inminente inicio del curso escolar y la necesaria adaptación de las escuelas y
colegios municipales a las medidas preventivas contra el contagio del Covid19:

¿Se van a realizar pruebas PCR a todo el profesorado y el personal de los centros justo
antes de empezar las clases?
¿Hay disponible suficiente material de protección para el profesorado y el personal de los
centros? ¿Se les va a suministrar desde el Ayuntamiento? ¿También los alumnos van a
recibir material de protección?
¿De qué medios de detección de un posible caso de Covid19 se ha dotado a los centros?
¿Tienen ya aceptado y preparado el protocolo en caso de la detección de un caso de
Covid19 en una clase?
¿Tienen ya aceptado y preparado el protocolo en caso de tener que cerrar un centro? ¿Qué
circunstancias tienen que producirse para tener que tomar esa medida?
¿Se ha dado formación al profesorado sobre cómo detectar y atender un posible caso de
Covid19?
¿Tienen las escuelas infantiles y colegios municipales instalaciones suficientes y adecuadas
para albergar a todos los niños y niñas con las medidas de prevención que exige la
Conselleria?".

RESPOSTA
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Sra. Ibáñez, regidora delegada d’educació

"1a:        ¿Se van a realizar pruebas PCR a todo el profesorado y el personal de los
centros justo antes de empezar las clases?

El Servicio de Educación no tiene competencias en este sentido. Seguimos las indicaciones
de las autoridades sanitarias.

2.a:        ¿Hay disponible suficiente material de protección para el profesorado y el
personal de los centros? ¿Se les va a suministrar desde el Ayuntamiento? ¿También los alumnos
van a recibir material de protección?

Desde el Servicio de Educación se suministra material EPIS a los trabajadores del
Ayuntamiento: maestros, educadores y subalternos. No hay indicaciones de entrega de material a
cada alumno. Pero en caso de necesidad (rotura, olvido de mascarilla) se contará con material
necesario.

3a:        ¿De qué medios de detección de un posible caso de Covid19 se ha dotado a
los centros?

Las Consellerías de Sanidad y Educación han elaborado planes específicos de prevención y
detección de posibles casos de Covid; a partir de este marco genérico, cada centro ha elaborado
su propio plan de prevención y detección en función de sus propias características y han
nombrado al coordinador Covid con las funciones que se especifican en las instrucciones de
Sanidad; dichos planes han sido supervisados por el Servicio de Educación junto con el Servicio
de Prevención de riesgos laborales. Desde Educación se han suministrado termómetros digitales a
los centros para cubrir las necesidades de detección inicial de posibles casos.

4a:      ¿Tienen ya aceptado y preparado el protocolo en caso de la detección de un caso
de Covid19 en una clase?

Sí, tal como se ha indicado, los protocolos de cada centro están preparados y revisados por
los Servicios de Educación y Prevención.

5a:     ¿Tienen ya aceptado y preparado el protocolo en caso de tener que cerrar un centro?
¿Qué circunstancias tienen que producirse para tener que tomar esa medida?

Los protocolos en caso de cierre de aulas o de centros están diseñados dentro del propio
protocolo de prevención al que se ha aludido anteriormente. Las circunstancias que tienen que
producirse para adoptar esta medida son las que indique Sanidad en cada uno de los casos.

6a:     ¿Se ha dado formación al profesorado sobre cómo detectar y atender un posible caso
de Covid19?

El Servicio de Prevención de Riesgos Laborales se ha encargado de la formación del
profesorado.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 G

E
o
b
 Z

vs
0
 A

R
3
s 

H
r2

X
 C

U
b
v 

B
P
jt

 o
v8

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 22/10/2020 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 DE SETEMBRE DE 2020 34

7a:          ¿Tienen las escuelas infantiles y colegios municipales instalaciones suficientes
y adecuadas para albergar a todos los niños y niñas con las medidas de prevención que exige la
Consellería?

Sí, todos los centros educativos han reestructurado sus espacios para poder impartir las
clases respetando las medidas de seguridad exigidas. Así mismo, se han habilitado espacios de
aislamiento para atender a las personas que presenten síntomas que pudieran ser compatibles con
la enfermedad".

20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000234-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Activitat de fotografia 'De la teua casa al carrer' de la regidoria de joventut".

PREGUNTA

"1) ¿Cuántos jóvenes han participado de la actividad “De la teua casa al carrer”?

2) ¿Se están realizando ya las exposiciones en los Espai Jove y los CMJ?"

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada de joventut

"1a:  ¿Cuántos jóvenes han participado de la actividad “De la teua casa al carrer”? 

Hasta la fecha cuatro personas han presentado propuestas de diversas fotografias para
exponer

 2a:  ¿Se están realizando ya las exposiciones en los Espai Jove y los CMJ?

Se está organizando una exposición de las imágenes presentadas en el edificio de Espai
Jove VLC prevista para final del mes de septiembre".

21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000234-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Activitats per a joves de formació i temps lliure".

PREGUNTA

"Pese a que la fase 3 de la desescalada por el COVID19 habría la posibilidad de realizar
actividades de tiempo libre, la concejalía de Juventud decidió solo activar actividades online para
esta edición del Estiu Jove 2020.
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En la actualidad, en la agenda publicada en la web de la concejalía se observan una serie de
actividades, talleres y asesoramientos con horarios y lugares físicos de celebración en el Espai
jove, al aire libre y en algunos centros municipales de juventud.

Por todo lo expuesto la concejala que suscribe presenta las siguientes

PREGUNTAS

1) ¿Cuántas actividades tiene programada la concejalía de juventud hasta finalizar el 2020?
Indique tipo de actividad y si se imparte o da el servicio de forma presencial o telemática.

2) ¿Cómo se han publicitado? ¿Cuántas personas están participando en cada una?

2) ¿Qué medidas de seguridad e higiene se han establecido y aforos permitidos de han
establecido en cada caso?

3) ¿Qué organismo municipal ha participado en la elaboración de los protocolos
pertinentes de seguridad y salud?".

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada de joventut

"1a:    ¿Cuántas actividades tiene programada la concejalía de juventud hasta finalizar el
2020? Indique tipo de actividad y si se imparte o da el servicio de forma presencial o telemática. 

- Programación Talleres Apunta’t:

 Septiembre: online

 Octubre- febrero: online y presencial

- Programa Eines

 Septiembre- diciembre: presencial y online

- Club de Idiomas

 Septiembre- diciembre: online

- Agenda de actividades en CMJ:

 Septiembre- diciembre: presencial y online

El detalle de todas las actividades se puede consultar en la página web de juventud:
www.joventut-valencia.es/guia-actividades

2a:  ¿Cómo se han publicitado? ¿Cuántas personas están participando en cada una?



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 G

E
o
b
 Z

vs
0
 A

R
3
s 

H
r2

X
 C

U
b
v 

B
P
jt

 o
v8

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 22/10/2020 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 DE SETEMBRE DE 2020 36

Todas las actividades han sido publicitadas en la página web de la Concejalía de Juventud,
redes sociales como Facebook, Twitter, Instagram, web municipal.

Se trata de programación lanzada para los periodos indicados, que actualmente se
encuentra en periodo de inscripción de participantes.

3a: ¿Qué medidas de seguridad e higiene se han establecido y aforos permitidos de han
establecido en cada caso?

Las medidas de seguridad a seguir son aquellas marcadas por Servicios Centrales Técnicos
y los aforos igualmente indicados para cada uno de los espacios.

4a: ¿Qué organismo municipal ha participado en la elaboración de los protocolos
pertinentes de seguridad y salud? 

Servicios Centrales Técnicos y el Servicio de Salud Laboral y Prevención de Riesgos
Laborales del Ayuntamiento de València".

22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000234-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Corresponsals juvenils de la regidoria de joventut".

PREGUNTA

"1) ¿Desde cuándo está en marcha el proyecto Som corresponsals!?

2) ¿Cuántos grupos de corresponsales existen en la actualidad? ¿Cuántos jóvenes
participan? Indique el dato global y por Centro Municipal de Juventud.

3) ¿Qué tipo de información se les pide que difundan estos jóvenes? Por favor adjunte un
listado de temáticas con fechas de envío.

3) ¿Quién es la persona responsable de la custodia de las bases de datos y de que se cumpla
la Ley Orgánica 3/2018, de 5 de diciembre, de Protección de Datos Personales y garantía de los
derechos digitales?".

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada de joventut

"1a:  ¿Desde cuándo está en marcha el proyecto Som corresponsals!?

Desde enero del presente año

2a:       ¿Cuántos grupos de corresponsales existen en la actualidad? ¿Cuántos jóvenes
participan? Indique el dato global y por Centro Municipal de Juventud.
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Actualmente existe un grupo en proceso de consolidación en el que participan con distinto
nivel de compromiso entre 10 a 12 jóvenes del Centro Municipal de Juventud de Trinitat. Desde
el resto de CMJs se está en proceso informativo-formativo con IES para la posible constitución
de otros grupos. La actual situación complica mucho la formación.

3a:  ¿Qué tipo de información se les pide que difundan estos jóvenes? Por favor adjunte un
listado de temáticas con fechas de envío.

Se les comparte aquella relativa a los servicios y actividades de la Concejalía de Juventud,
de su CMJ de referencia, servicios y acciones de IVAJ, INJUVE. Becas y programas ofrecidos a
adolescentes y jóvenes que pueden ser de su interés"

4a:    ¿Quién es la persona responsable de la custodia de las bases de datos y de que se
cumpla la Ley Orgánica 3/2018, de 5 de diciembre, de Protección de Datos Personales y garantía
de los derechos digitales?

Este proyecto se implementa por los Centros Municipales de Juventud, el responsable del
tratamiento de los datos es la adjudicataria del contrato de gestión BCM Gestión de Servicios
S.L".

23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000234-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Assessorament i de mediació per a joves sota risc de pèrdua d'habitatge".

PREGUNTA

"Según la página web de la concejalía de juventud, existe un servicio de asesoramiento y
de mediación para jóvenes en riesgo de perder su vivienda por impagos de alquiler e hipoteca.

PREGUNTAS

1) ¿Cuántos jóvenes han hecho uso del recurso de asesoramiento por riesgo de pérdida de
vivienda desde marzo de 2020? Por favor indique la cantidad por mes, si eran referidos a
impagos de hipoteca o de alquiler y que soluciones de plantearon en cada caso.

2) ¿Cuántos jóvenes han hecho uso del recurso de mediación por riesgo de pérdida de
vivienda desde marzo de 2020? Por favor indique la cantidad por mes, el resultado de la
mediación y si eran referidos a impagos de hipoteca o de alquiler.

3) ¿Existe un acompañamiento para estos los jóvenes desde la concejalía a la hora de
relacionarse con la concejalía de vivienda?".

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada de joventut
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"1a:  ¿Cuántos jóvenes han hecho uso del recurso de asesoramiento por riesgo de pérdida
de vivienda desde marzo de 2020? Por favor indique la cantidad por mes, si eran referidos a
impagos de hipoteca o de alquiler y que soluciones de plantearon en cada caso.

El Servicio de Juventud no dispone de tal servicio. En la  sepágina web de Juventud VLC
puede acceder al , pero este servicio no se presta porpunto municipal de información en vivienda
el Servicio de Juventud, por lo que actualmente no se disponen de los datos solicitados.

2a:   ¿Cuántos jóvenes han hecho uso del recurso de mediación por riesgo de pérdida de
vivienda desde marzo de 2020? Por favor indique la cantidad por mes, el resultado de la
mediación y si eran referidos a impagos de hipoteca o de alquiler.

El Servicio de Juventud no dispone de tal servicio. En la  sepágina web de Juventud VLC
puede acceder al , pero este servicio no se presta porpunto municipal de información en vivienda
el Servicio de Juventud, por lo que actualmente no se disponen de los datos solicitados.

3a:    ¿Existe un acompañamiento para estos los jóvenes desde la concejalía a la hora de
relacionarse con la concejalía de vivienda?

Desde el SIAJ, se presta asesoramiento integral a personas jóvenes en materia de vivienda
y se realizan derivaciones a otros servicios especializados tanto municipales como autonómicos.
Se acompaña esta derivación apoyando a los jóvenes en la solicitud de la cita previa en los
distintos servicios y si la persona joven lo requiere se le da seguimiento posteriormente".

24 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000234-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Assessorament i formació per a l'ocupació juvenil".

PREGUNTA

"1) ¿Cuántos jóvenes han hecho uso del recurso del SIAJ desde marzo de 2020? Por favor
indique la cantidad por mes.

2) ¿Existe un acompañamiento a los jóvenes desde el SIAJ a la hora de relacionarse con
Valencia Activa y LABORA?

3) ¿Qué formaciones para la empleabilidad tienen prevista para los próximos meses?".

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada de joventut

"1a:    ¿Cuántos jóvenes han hecho uso del recurso del SIAJ desde marzo de 2020? Por
favor indique la cantidad por mes.

Marzo- 6
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Abril- 10
Mayo- 9
Junio- 19
Julio - 35
Agosto- 14

2a:   ¿Existe un acompañamiento a los jóvenes desde el SIAJ a la hora de relacionarse con
Valencia Activa y LABORA?

Sí, se realizan derivaciones a estos servicios, se acompaña esta derivación apoyando a los
jóvenes en la solicitud de la cita previa en los distintos servicios y si la persona joven lo requiere
se le da seguimiento posteriormente.

3a:  ¿Qué formaciones para la empleabilidad tienen prevista para los próximos meses?

Programa Eines- https://www.joventut-valencia.es/pagina/29/eines/

Talleres Apunta’t categoría empleo- próxima programación octubre- febrero".

25 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000237-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a "Sobre llista d'espera en el servei d'ajuda a domicili".

PREGUNTA

"Tras la respuesta dada desde la concejalía de servicios sociales a nuestras preguntas en la
pasada comisión de Julio, se nos informa de la adjudicación de un nuevo contrato para la
prestación de servicio de ayuda a domicilio en los próximos 7 meses en función del grado de
dependencia a 32 personas de grado 3 o 58 en grado 2 o 90 en grado 1, y que había una lista de
espera de 436 personas.

En el caso de aplicar el nuevo contrato a las personas en grado 3 de dependencia , seguirá
habiendo una lista de espera de 404 personas y en el caso de aplicarse a las personas en grado 1,
346 personas en lista de espera.

1 ¿Qué medidas va a implementar la concejalía de servicios sociales para dar de alta en el
SAD a estas personas con la concesión del servicio aprobada y que actualmente no reciben por
falta de recursos?

2 ¿Se tiene en cuenta que muchas de estas personas requieren del servicio de manera
urgente por sus necesidades personales?

3¿Se tiene en cuenta que muchas de estas personas dependientes por cuestiones de edad o
de salud pueden ver agravada su situación de dependencia o incluso fallecer sin haber recibido el
alta en un servicio que les corresponde por derecho?"
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RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"1a:  Quines mesures implementarà la regidoria de serveis socials per a donar d'alta en el
SAD a estes persones amb la concessió del servei aprovat i que actualment no reben per falta de
recursos?

El contracte del SAD municipal és diferent del SAD de dependència. La llista d'espera de
436 persones és del primer (el SAD municipal). El servei d'ajuda a domicili per a persones
dependents no té llista d'espera. La diferenciació dels dos serveis es contempla en la modificació
del Reglament Municipal d'Ajuda a domicili que pròximament passarà a aprovació de la Junta
Govern.

 El Servei de Benestar Social i Integració està donant altes en el servei d'ajuda a domicili
en tots dos contractes.

2a:  Es té en compte que moltes d'estes persones requereixen del servei de manera urgent
per les seues necessitats personals?

S'ha donat d'alta en el servei a totes les persones que tenien presentada sol·licitud per a
SAD de dependència, atenent en estos moments tant els casos urgents com els no urgents.

3a:  Es té en compte que moltes d'estes persones dependents per qüestions d'edat o de salut
poden veure agreujada la seua situació de dependència o fins i tot morir sense haver rebut l'alta
en un servei que els correspon per dret?

Tal com s'ha contestat en la pregunta anterior, conforme arriben les sol·licituds per al SAD
de dependència s'estan concedint altes en el servei, per tant, a hores d’ara no hi ha retard a donar
d'alta el servei d'ajuda a domicili per a persones dependents".

26 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000237-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a "Sobre les mesures previstes per a millorar el sistema municipal d'atenció
a la dependència".

PREGUNTA

"Desde la concejalía de servicios sociales y a tenor de las respuestas dadas a nuestras
preguntas sobre la aplicación de un plan de choque para mejorar y agilizar el servicio municipal
de atención a la dependencia, se nos informa de que se están realizando una serie de gestiones
con este objetivo tanto en los procesos de registro, valoración y estudio de entorno como en el
proceso de resolución , gestiones que consideramos una muy buena noticia y apoyamos , pero
que requieren de urgencia dado el tipo de procedimiento al que se refieren de servicios de ayuda
a la autonomía de personas dependientes, que por sus circunstancias personales, necesitan de
estos servicios con celeridad .
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1 ¿Qué previsión cronológica de aplicación de las nuevas medidas de mejora tiene el
servicio?

2 Sabemos que desde la concejalía de servicios sociales se está aplicando la celeridad en
las gestiones de mejora pero :

¿Se está dando carácter de urgencia a la aplicación de los recursos necesarios para la
mejora del servicio desde las otras áreas y concejalías del ayuntamiento sabiendo que afecta a
personas con problemas de salud y edades avanzadas?".

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"1a:  Quina previsió cronològica d'aplicació de les noves mesures de millora té el servei? 

El Servei de Benestar Social i Integració ja està aplicant mesures organitzatives internes de
millora en la tramitació d'expedients de dependència.

2a: Sabem que des de la regidoria de serveis socials s'està aplicant la celeritat en les
gestions de millora però :

S'està donant caràcter d'urgència a l'aplicació dels recursos necessaris per a la millora del
servei des de les altres àrees i regidories de l'ajuntament sabent que afecta persones amb
problemes de salut i edats avançades? 

Des de la Secció de Promoció de l'Autonomia i Prestacions Socials del Servei de Benestar
Social s'està actuant de manera coordinada amb el Servei d’Envelliment Actiu per a l'aplicació
dels recursos a les persones amb problemes de salut i edats avançades, ja que tots dos Serveis
estan proporcionant Ajuda a domicili i Menjar a casa arran de la Covid19. La coordinació ha
sigut fonamental per a arribar a un nombre major de persones beneficiàries que es trobaven en
risc, atenent Serveis Socials els casos més greus i que hauran de continuar sent atesos a partir del
31 de desembre.

D'altra banda, també existeix coordinació amb la Delegació de Recursos Humans per a la
provisió dels llocs de treball tècnics i administratius sol·licitats".

27 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000237-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a "Sobre les mesures de prevenció previstes davant la possible expansió del
Virus del Nilo".

PREGUNTA
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"1-¿Qué medidas de prevención se han desarrollado y se van a desarrollar por parte del
Ayuntamiento de Valencia ante la posibilidad de expansión del brote del virus de Nilo
transmitido por mosquitos?".

RESPOSTA

Sr. García, regidor delegat de salut i consum responsable

"1a: ¿Qué medidas de prevención se han desarrollado y se van a desarrollar por parte del
Ayuntamiento de Valencia ante la posibilidad de expansión del brote del virus de Nilo
transmitido por mosquitos?

La fiebre del virus West Nile es una enfermedad vírica, estos virus tienen su reservorio
principal en aves, pudiendo pasar a humanos a través de la picadura de especies de mosquito
común que llevan mucho tiempo en nuestras latitudes (Genero Culex), que previamente ha
picado a aves infectadas, la enfermedad no se transmite de persona a persona. La mayoría de
infecciones (80%) son asintomáticas y la mayoría de los que tienen síntomas, son leves. Menos
del 1% de los casos, enferman gravemente, influyendo en el agravamiento de los síntomas, la
existencia de un sistema inmunitario debilitado, patologías previas o en personas mayores o
niños.

En la Ciudad de Valencia el riesgo de contraer esta enfermedad es bajo, pero nunca
inexistente, por ello, se cuenta con diferentes estrategias en el control de mosquitos susceptibles
de ser vectores de diferentes enfermedades víricas (arbovirosis), como pueden ser el Dengue,
Zika, Cikungunya o el virus West Nile (Nilo Occidental).

Todas las estrategias de control van acompañadas de un programa de vigilancia continúo
incluyendo una red de vigilancia entomológica mediante el empleo de trampas de captura y
muestreos programados con identificación de las especies capturadas por personal especializado
y posteriormente son incorporadas al mapa sanitario de la ciudad mediante el uso de tecnología
SIG (Sistema información geográfica).

Para las actuaciones de control se cuenta con la última tecnología incluyendo medios
aéreos como un helicóptero y drones de tratamiento o mapeo, dentro de los medios terrestres
destacan los 4x4 equipados con cañones nebulizadores de largo alcance con la reciente
incorporación de un cañón totalmente eléctrico para el entorno urbano y un camión de alta
potencia ULV para grandes extensiones.

Históricamente se realizan controles y tratamientos en los cerca de trescientos focos en
terreno municipal, susceptibles de encharcarse y permitir que los mosquitos completen en él la
fase acuática de su ciclo, estos lugares son revisados semanalmente, lo que constituyen
anualmente 16.800 inspecciones (y/o tratamiento si procede). Este programa se mantiene activo
todo el año. Estos focos están localizados en las zonas de malladas del parque natural de el Saler
o las acequias que circundan la ciudad.

Con la llegada en el 2015 a la ciudad de València del mosquito tigre, vector de arbovirosis
como Dengue, Zika y Cikungunya, se reforzó el control y tratamiento en zonas del espacio
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urbano como imbornales, fuentes, huertos urbanos y demás puntos susceptibles de ser focos de
cría de mosquitos. Entre los meses de abril a octubre, se hacen alrededor de 342 revisiones
mensuales, con una media de 300 imbornales por revisión (102.600 imbornales/año).

Así mismo, se ha desarrollado una estrategia de información y divulgación ciudadana para
la lucha de focos de cría de mosquitos en el ámbito privado, sabiendo que el 80% de los focos de
cría se localizan en él. Dicho proyecto denominado “Puerta a Puerta”, consiste en charlas en los
diferentes barrios de la ciudad, en este año a pesar de la pandemia se han hecho 19 charlas,
información directamente a los ciudadanos en visitas en viviendas con explicaciones y trípticos
que se entregan al ciudadano en la visita y buzoneo (este año se han repartido 20.000 trípticos). Y
finalmente, vídeos divulgativos en redes sociales. En dichas visitas se revisan los imbornales de
la zona, revisándose entre los meses de abril a octubre 180 zonas inspeccionadas, cada una de
ellas con una media de 200 imbornales (36.000 imbornales revisados/año).

Por último, el Ayto de València tiene aprobada una Ordenanza Municipal por el control de
dicha ordenanza facilita unamosquitos con relevancia por la salud pública en el municipio, 

rápida intervención por parte de los técnicos municipales y contempla sanciones a los
propietarios que no la cumplan de manera reiterada o puedan generar un problema sanitario.

Además de todo lo anteriormente expuesto, el servicio de atención al ciudadano permanece
activo todo el año, intensificándose las actuaciones en época estival, identificando, clasificando y
controlando en su caso, los nuevos focos detectados. Este servicio es fruto de la alta colaboración
ciudadana en la ciudad de Valencia entre las que destacan herramientas como la App Bichos
Avis además de los tradicionales mecanismos de comunicación como el 010.

Y en el caso de que se detecte, por parte de los servicios médicos de atención primaria u
hospitalaria de la Conselleria de Sanidad, un positivo de West Nile o cualquier otra enfermedad
de declaración obligatoria transmitida por mosquitos, la ciudad de València dispone de un
protocolo de actuación específico junto con la Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública,
por el cual dicha Conselleria notifica al Servicio de Sanidad Municipal, cuando se produce un
caso. Actuando inmediatamente la Sección de Control de Plagas, realizando la revisión de los
lugares frecuentados por el afectado (vivienda, trabajo, etc.). Y realizando tratamiento y
monitoreo de las zonas afectadas si procede, lo que aumenta la eficacia de la respuesta sobre los
posibles focos y reduce la posibilidad de transmisión de estas enfermedades".

28 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000237-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a "Sobre els cursos de la Universitat Popular".

PREGUNTA

"En el mes de Julio se anunció tras la gran labor de coordinación del personal docente,
administrativo, laboral y dirección de la U.P. , el programa de actividades y la apertura del plazo
de matrícula para los curso de la U.P. en base a la situación y contexto socio-sanitario en el que
nos encontrábamos.
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1.  

2.  

Dado que la situación de propagación del virus ha cambiado:

1-¿Va haber alguna modificación en las actividades y cursos programados?

2-¿Se van plantear nuevas medidas de prevención y seguridad para la realización de las
actividades dada la nueva situación?".

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"1a:  Hi haurà alguna modificació en les activitats i cursos programats?

En desenvolupament dels acords del Consell Rector adoptats el mes de juliol passat, les
persones matriculades en les activitats del curs 2019-2020 confirmaren la seua intenció de
continuar en estos grups durant l'últim trimestre del 2020. Aquelles places que no van ser
confirmades i les noves resultants de variacions en la disponibilitat de la plantilla de personal
formador (modificacions en la jornada i reincorporacions després de baixes) seran oferides a
través de la pàgina web a partir del dia 14/09/2020.

Si les circumstàncies generals ho permeten, les activitats formatives s'iniciaran
efectivament en les noves condicions en matèria d'aforament que van ser aprovades en estos
acords. L’inici es realitzarà entre el dia 30/09/2020 (grups de dimecres), 01/10/2020 (grups de
dijous), 05/10/2020 (grups de dilluns) i 06/10/2020 (grups de dimarts).

2a: Es plantejaran noves mesures de prevenció i seguretat per a la realització de les
activitats donada la nova situació?

Garantida la distància interpersonal per l'aforament reduït, està previst que els protocols i
plans generals es vagen adaptant a les circumstàncies generals d'evolució de la crisi sanitària,
seguint en tot cas les instruccions i recomanacions de les autoritats en matèria de salut pública i
del Servei de Prevenció respecte als centres educatius que imparteixen ensenyaments no
universitaris".

29 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000242-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre les obres en la Almoina".

PREGUNTA

¿Cuándo prevén tener listos los pliegos de condiciones para las nuevas obras de la
Almoina?
¿Tienen previsto o decidido aumentar el presupuesto de licitación? ¿Cuál prevén que será
el presupuesto para las obras?

RESPOSTA 
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1.  
2.  

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1a:   ¿Cuándo prevén tener listos los pliegos de condiciones para las nuevas obras de la
Almoina?

2a: Tienen previsto o decidido aumentar el presupuesto de licitación? ¿Cuál prevén que
será el presupuesto para las obras?

El Servei de Patrimoni Històric va sol·licitar crèdit tant a fase d'elaboració del pressupost
del 2020 com en la fase de peticions per a futures inversions Financerament Sostenibles (IFS) per
als següents conceptes:

- Elaboració d'un projecte d'obres per a reparació de filtracions i climatització (d'acord amb
el diagnòstic realitzat durant l'any 2019).

- Execució del projecte museogràfic.

- Substitució de les lluminàries actuals, que han de passar de alógenos a Leds.

A causa de la pandèmia del COVID 19, enguany no hi ha hagut inversions financerament
sostenibles, per la qual cosa no s'han disposat de pressupost per a invertir en estes obres del
Centre Arqueològic de l´Almoina.

Quan es dispose de crèdit, es podrà escometre l'elaboració del projecte d'obres per a reparar
les filtracions i la climatització. Sense aquest projecte no es pot contractar cap obra pel que no
procedeix, de moment, redactar plecs de condicions ni valorar el cost definitiu de les mateixes (ni
el pressupost de licitació)".

30 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000242-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre el museu faller".

PREGUNTA

¿Existe un proyecto de ampliación del actual Museo Fallero?. Se ruega que lo adjunten
¿Qué medidas se tienen previstas para solucionar los problemas de capacidad que tiene el
Museo Fallero a corto plazo?

RESPOSTA

Sr. Galiana, regidor delegat de cultura festiva

"Des de fa uns mesos s’està treballant en buscar una ubicació per plantejar la construcció
d’un nou edifici que permeta procedir a una ampliació de les instal·lacions del Museu Faller.
Evidentment, es tracta d’una acció que ha de ser ben estudiada i que requereix el seu temps.
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1.  

2.  

3.  

Mentrestant, el personal dels museus festius estan treballant en una proposta d’adequació i
adaptació de la col·lecció a l’espai existent que permeta un reaprofitament de l’espai actualment
disponible".

31 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000242-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre els atacs vandàlics al patrimoni de la ciutat".

PREGUNTA

¿De cuántos ataques vandálicos a monumentos o patrimonio de la ciudad tienen constancia
durante el año 2019?
¿De cuántos ataques vandálicos a monumentos o patrimonio de la ciudad tienen constancia
durante lo que llevamos de 2020?
¿Qué presupuesto se destinó en 2019 a la reparación de los mismos y cuanto llevamos
gastado en este 2020?

RESPOSTA 

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

1a: .¿De cuántos ataques vandálicos a monumentos o patrimonio de la ciudad tienen
constancia durante el año 2019?

Des del Servici de Patrimoni Històric i Artístic es tenen constància de 56 atacs vandàlics a
monuments o béns adscrits al esmentat Servici.

2a: ¿De cuántos ataques vandálicos a monumentos o patrimonio de la ciudad tienen
constancia durante lo que llevamos de 2020?

Des del Servici de Patrimoni Històric i Artístic es tenen constància de 33 actes vandàlics
dels béns adscrits al Servici.

3a: ¿Qué presupuesto se destinó en 2019 a la reparación de los mismos y cuanto llevamos
gastado en este 2020?

 

Durant l'any 2019, es van encarregar les següents intervencions per a reparar o previndre
danys causats per vandalisme:

-          RESTAURACIÓ ESCULTURES MONFORTE (17.944,30 €).

-                   RESTAURACIÓ ESCULTURA ÀSIA I AMÈRICA JARDINS PARCENT
(avantbraç d'Àsia i cua del caiman de l'escultura Amèrica) 3.146 €.

-          CAMPAÑA RESPECTA VALÈNCIA: 12.100,00
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1.  

-           PROTECCIÓ ESCALONS LLOTJA FALLAS: 6.546,80

-          REPARACIÓ BARRAT I CARTELLERIA PALACIO REAL: 8.736,91

TOTAL 2019 reparacions: 48.474,01 €

Sumant la proposta de despesa de neteja de 8.000 fa un total de: 56.474,01 €.

 

Durant l'any 2020, es van encarregar les següents intervencions per a reparar o previndre
danys causats per vandalisme:

-          REPARACIÓ FONT DEESSA CERES: 6.903,05

-          RESTAURACIÓ ESCULTURA LA FLAMA ROTÀRIA: 6.223,03

-          RESTAURACIÓ ESCULTURA SANT LLUÍS BELTRÁN: 1.468,70

-          RESPECTA VALENCIA 2020: 12.917,81 

-          BANCS DE VIVERS I CASETES: 91.853,96 

-          LIMPIEZA: PG 7.000 €:

 

[Per despeses de neteja FACTURADES fins ara tenim 5164,58 (IVA INCLÒS). Fetes per
facturar: 1.815 € (IVA INCLÒS). 6979,58]

Per tant és un total de 126.366,55 € FINS AL SETEMBRE DE 2020.

A data actual son 69.892,54 més que tot l’any anterior"

32 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000242-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre el pressupost de JCF 2020/2021".

PREGUNTA

¿Se ha realizado una restructuración presupuestaria en JCF con motivo de la anulación de
la celebración de las Fallas 2020? Si es así, rogaría adjuntaran un informe de la misma.

RESPOSTA

Sr. Galiana, regidor delegat de cultura festiva



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 G

E
o
b
 Z

vs
0
 A

R
3
s 

H
r2

X
 C

U
b
v 

B
P
jt

 o
v8

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 22/10/2020 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 DE SETEMBRE DE 2020 48

"No s'ha realitzat cap reestructuració pressupostària, però la gestió del pressupost està
preparada per fer adaptacions segons les necessitats que vagen sorgint en els pròxims mesos,
tenint en compte que la cancel·lació de les Falles es va produir en un moment molt avançat del
seu programa d'actes". 

33 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000241-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a "Sobre la continuïtat del servei de desinfecció per Covid-19".

PREGUNTA

"Tras haberse ratificado por la Junta de Gobierno Local la continuidad del servicio de
desinfección por Covid-19 en las dependencias municipales mediante tramitación de urgencia, el
concejal que lo suscribe realiza las siguientes

PREGUNTAS:

1.- ¿Durante cuánto tiempo se va a continuar con la desinfección de las dependencias
municipales?

2.-Una vez finalizado el estado de alarma y hasta la fecha actual ¿Pueden indicarnos
cuantas actuaciones de servicio de desinfección por Covid -19 se han realizado en dependencias
municipales? Detalle por fecha y por dependencia municipal".

RESPOSTA

Sr. García, regidor delegat de salut i consum responsable

"1a:   ¿Durante cuánto tiempo se va a continuar con la desinfección de las dependencias
municipales?

Mientras exista un riesgo de contagio de COVID-19, se mantendrá la medida.

2a: Una vez finalizado el estado de alarma y hasta la fecha actual ¿Pueden indicarnos
cuantas actuaciones de servicio de desinfección por Covid -19 se han realizado en dependencias
municipales? Detalle por fecha y por dependencia municipal.

 Se adjunta listado de los meses solicitados facilitado por la empresa y validado por el
Servicio de Salud Laboral, responsable de determinar cuando y donde se realizan dichas
desinfecciones.
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##ANEXO-1735056##
 

Fecha Ttto Dependencias 

01/06/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía Local de Valencia Unidad de UCOS 

01/06/2020 
POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito Ciutat Vella 

 
01/06/2020 

POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 

 
01/06/2020 

POLICIA LOCAL 3ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Jesús Patraix 

 
02/06/2020 

POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito 
Exposicio 

02/06/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 

02/06/2020 
POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia Marítimo 

 
02/06/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)- 
Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Campanar 

 
03/06/2020 

POLICIA LOCAL 3ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Jesús Patraix 

03/06/2020 
POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito Ciutat Vella 

03/06/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía 
Local de Valencia Unidad de UCOS 

 
03/06/2020 

POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 

04/06/2020 
POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia Marítimo 

04/06/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 

 
04/06/2020 

POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito 
Exposicio 

 
04/06/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)- 
Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Campanar 

05/06/2020 
POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito Ciutat Vella 

 
05/06/2020 

POLICIA LOCAL 3ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Jesús Patraix 

 
05/06/2020 

POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 

05/06/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía 
Local de Valencia Unidad de UCOS 

08/06/2020 
POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia Marítimo 

 
08/06/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)- 
Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Campanar 

08/06/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 

 
08/06/2020 

POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito 
Exposicio 

 
09/06/2020 

POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 
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09/06/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía 
Local de Valencia Unidad de UCOS 

09/06/2020 
POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito Ciutat Vella 

 
09/06/2020 

POLICIA LOCAL 3ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Jesús Patraix 

10/06/2020 
POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia Marítimo 

 
10/06/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)- 
Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Campanar 

10/06/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 

 
10/06/2020 

POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito 
Exposicio 

 
11/06/2020 

POLICIA LOCAL 3ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Jesús Patraix 

11/06/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía 
Local de Valencia Unidad de UCOS 

11/06/2020 
POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito Ciutat Vella 

 
11/06/2020 

POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 

12/06/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 

 
12/06/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)- 
Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Campanar 

 
12/06/2020 

POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito 
Exposicio 

12/06/2020 
POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia Marítimo 

15/06/2020 
POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito Ciutat Vella 

15/06/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía 
Local de Valencia Unidad de UCOS 

 
15/06/2020 

POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 
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Fecha Ttto Dependencias 

 

01/07/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 

 

01/07/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)-Policía Local 

de Valencia Unidad de Distrito Campanar 

 

01/07/2020 
POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Exposicio 

 

01/07/2020 
POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia Marítimo 

 

02/07/2020 
POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 

 

02/07/2020 
POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito Ciutat Vella 

 

02/07/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía Local de Valencia Unidad de UCOS 

 

02/07/2020 
POLICIA LOCAL 3ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Jesús Patraix 

 

03/07/2020 
POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia Marítimo 

 

03/07/2020 
POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Exposicio 

 

03/07/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)-Policía Local 

de Valencia Unidad de Distrito Campanar 

 

03/07/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 

 

06/07/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía Local de Valencia Unidad de UCOS 

 

06/07/2020 
POLICIA LOCAL 3ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Jesús Patraix 

 

06/07/2020 
POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 

 

06/07/2020 
POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito Ciutat Vella 

 

07/07/2020 
POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Exposicio 

 

07/07/2020 
POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia Marítimo 

 

07/07/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)-Policía Local 

de Valencia Unidad de Distrito Campanar 

 

07/07/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 

 

08/07/2020 
POLICIA LOCAL 3ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Jesús Patraix 

 

08/07/2020 
POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 

 

08/07/2020 

POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito 

Ciutat Vella 

 

08/07/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía Local de Valencia Unidad de UCOS 

 

09/07/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 
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09/07/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)-Policía Local 

de Valencia Unidad de Distrito Campanar 

 

09/07/2020 

POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia 

Marítimo 

 

09/07/2020 
POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Exposicio 

 

10/07/2020 
POLICIA LOCAL 3ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Jesús Patraix 

 

10/07/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía Local de Valencia Unidad de UCOS 

 

10/07/2020 
POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 

 

10/07/2020 
POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito Ciutat Vella 

 

13/07/2020 

POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia 

Marítimo 

 

13/07/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 

 

13/07/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)-Policía Local 

de Valencia Unidad de Distrito Campanar 

 

13/07/2020 
POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Exposicio 

 

14/07/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía Local de Valencia Unidad de UCOS 

 

14/07/2020 
POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 

 

14/07/2020 
POLICIA LOCAL 3ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Jesús Patraix 

 

14/07/2020 
POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito Ciutat Vella 

 

15/07/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 

 

15/07/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)-Policía Local 

de Valencia Unidad de Distrito Campanar 

 

15/07/2020 
POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia Marítimo 

 

15/07/2020 
POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Exposicio 

 

16/07/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía Local de Valencia Unidad de UCOS 

 

16/07/2020 
POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito Ciutat Vella 

 

16/07/2020 
POLICIA LOCAL 3ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Jesús Patraix 

 

16/07/2020 
POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 

 

17/07/2020 
POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia Marítimo 

 

17/07/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)-Policía Local 

de Valencia Unidad de Distrito Campanar 

 

17/07/2020 
POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Exposicio 
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17/07/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 

 

20/07/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía Local de Valencia Unidad de UCOS 

 

20/07/2020 
POLICIA LOCAL 3ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Jesús Patraix 

 

20/07/2020 
POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 

 

20/07/2020 

POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito 

Ciutat Vella 

 

21/07/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 

 

21/07/2020 
POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia Marítimo 

 

21/07/2020 
POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Exposicio 

 

21/07/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)-Policía Local 

de Valencia Unidad de Distrito Campanar 

 

22/07/2020 
POLICIA LOCAL 3ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Jesús Patraix 

 

22/07/2020 
POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 

 

22/07/2020 
POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito Ciutat Vella 

 

22/07/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía Local de Valencia Unidad de UCOS 

 

23/07/2020 
POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Exposicio 

 

23/07/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 

 

23/07/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)-Policía Local 

de Valencia Unidad de Distrito Campanar 

 

23/07/2020 

POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia 

Marítimo 

 

24/07/2020 
POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 

 

24/07/2020 

POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito 

Ciutat Vella 

 

24/07/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía Local de Valencia Unidad de UCOS 

 

24/07/2020 
POLICIA LOCAL 3ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Jesús Patraix 

 

27/07/2020 

POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia 

Marítimo 

 

27/07/2020 
POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Exposicio 

 

27/07/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)-Policía Local 

de Valencia Unidad de Distrito Campanar 

 

27/07/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 

 

28/07/2020 
POLICIA LOCAL 3ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Jesús Patraix 
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28/07/2020 
POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 

 

28/07/2020 

POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito 

Ciutat Vella 

 

28/07/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía Local de Valencia Unidad de UCOS 

 

29/07/2020 
POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia Marítimo 

 

29/07/2020 
POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Exposicio 

 

29/07/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)-Policía Local 

de Valencia Unidad de Distrito Campanar 

 

29/07/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 

 

30/07/2020 
POLICIA LOCAL (CENTRAL)-Policía Local de Valencia Unidad de UCOS 

 

30/07/2020 
POLICIA LOCAL 3ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Jesús Patraix 

 

30/07/2020 
POLICIA LOCAL 2ª-Policía Local de Valencia Unidad de Distrito de Russafa 

 

30/07/2020 

POLICIA LOCAL 1ª -Policía Local unidad de distrito 

Ciutat Vella 

 

31/07/2020 
POLICIA LOCAL 5ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Transits 

 

31/07/2020 
POLICIA LOCAL 6ª Policía Local de Valencia Unidad de Distrito Exposicio 

 

31/07/2020 

POLICIA LOCAL 7ª Comisaría de Policía Valencia 

Marítimo 

 

31/07/2020 

POLICIA LOCAL 4ª (MOLI DEL SOL)-Policía Local 

de Valencia Unidad de Distrito Campanar 
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1.  
2.  

3.  

 

34 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000242-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre la compra d'obres d'art".

PREGUNTA

¿Ya tienen disponible el presupuesto anunciado para adquisición de obras de arte?
¿Cuándo tienen previsto tener finalizados los pliegos y documentación necesaria que para
esta inversión?
¿Cuáles son los objetivos principales que se guiarán esta inversión?

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

1a:  ¿Ya tienen disponible el presupuesto anunciado para adquisición de obras de arte?

Sí, la quantitat ha estat dividida amb dos crides:

Crida per l’art: màxim 90.000 €. 7.500 euros, impostos inclosos per obra.

Crida pel patrimoni: màxim 30.000 €, 14.500 € (impostos i retencions incloses).  

2a: ¿Cuándo tienen previsto tener finalizados los pliegos y documentación necesaria que
para esta inversión?

El termini acaba el 20 de setembre de 2020, va començar el 31 d’agost.

3a:  ¿Cuáles son los objetivos principales que se guiarán esta inversión? 

És la primera vegada que s'impulsa una iniciativa d’estes característiques des del
consistori. Esta acció és una de les mesures que tenim en marxa des de la regidoria per pal·liar els
efectes de la crisi provocada pel coronavirus en el món de l'art. A més, amb esta iniciativa, la
ciutat té l’oportunitat d’ampliar la seua col·lecció d'obres d'art per al gaudi de tota la ciutadania".

35 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Majors".

PREGUNTA
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"En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe formula, en su nombre y
en el del Grupo Municipal Popular, las siguientes preguntas:

¿Cuándo está prevista la apertura de los centros de día para personas mayores
dependientes?

¿Se ha elaborado algún protocolo de prevención para la apertura de los centros de día para
mayores dependientes?

¿Para cuándo se tiene prevista la apertura de los centros municipales de actividades para
personas mayores?

¿Se ha previsto algún tipo de compensación o ayuda por la pérdida económica provocada
con motivo del COVID , a la empresa adjudicataria de las cafeterías de los centros de mayores al
estar tantos meses cerrados estos centros?. 

En caso afirmativo, ¿en qué cantidad económica? , y en caso negativo ¿por qué motivo no
se tiene prevista ninguna compensación?.

¿Se tiene previsto en un futuro compensar esas pérdidas?

¿Cuántas personas han participado en el programa de convivencia intergeneracional de
viviendas compartidas entre personas mayores y alumnos universitarios en el curso 2019?

¿Durante el estado de alarma continuaron conviviendo estas personas?

¿Se produjo algún contagio por coronavirus durante el estado de alarma de alguna persona
participante en el programa conviu?

¿Se va a continuar desarrollando el próximo curso universitario el programa de
convivencia intergeneracional de vivienda compartida entre personas mayores y jóvenes?

¿A qué equipamiento público sociocultural en concreto se van a destinar cada uno de los
edificios que se van a construir en la plaza del Pilar-Guillém de Castro?

De los 2.098.425,0,94 € IVA incluido , que es el importe de estas obras ¿cuánto
corresponde a cada edificio que se va a construir en la plaza del Pilar-Guillém de Castro?

¿Se va a atender la petición de los vecinos y destinar alguno de estos edificios de la Plaza
del Pilar para las personas mayores del barrio?".

RESPOSTA

Sra. Bernabé, regidora delegada d’envelliment actiu

¿Cuándo está prevista la apertura de los centros de día para personas mayores
dependientes? 
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Los centros están abiertos desde 22 de junio, se han cerrado por período estival en agosto
como es habitual.

¿Se ha elaborado algún protocolo de prevención para la apertura de los centros de
día para mayores dependientes?

  Para su apertura, en 22 de junio, fue necesario remitir a la Conselleria un plan de
contingencia y continuidad de cada centro, el cual contiene todas las actuaciones y prevenciones
necesarias para hacer frente, con eficacia y seguridad, a cualquier circunstancia relacionada con
el covid-19.

¿Para cuándo se tiene prevista la apertura de los centros municipales de actividades para
personas mayores?

  Se está trabajando para que la apertura se realice, de manera segura, cumpliendo las
condiciones fijadas por las distintas resoluciones emitidas por la Consellería de Igualdad y
Políticas Inclusivas al efecto de evitar la propagación del covid-19 y garantizar la salud y la
seguridad de las personas usuarias.

¿Se ha previsto algún tipo de compensación o ayuda por la pérdida económica provocada
con motivo del COVID , a la empresa adjudicataria de las cafeterías de los centros de mayores
al estar tantos meses cerrados estos centros?

  Se procederá conforme a lo previsto en legislación de contratos para este tipo de
situaciones y de acuerdo a los informes jurídicos correspondientes.

¿Cuántas personas han participado en el programa de convivencia intergeneracional de
viviendas compartidas entre personas mayores y alumnos universitarios en el curso 2019?

 28 solicitudes de estudiantes y 7 solicitudes de mayores. Siete convivencias.

 ¿Durante el estado de alarma continuaron conviviendo estas personas?

  No. Se paralizaron todas las convivencias.

  ¿Se produjo algún contagio por coronavirus durante el estado de alarma de alguna
persona participante en el programa conviu?

  No.

  ¿Se va a continuar desarrollando el próximo curso universitario el programa de
convivencia intergeneracional de vivienda compartida entre personas mayores y jóvenes?

 Solo hay una convivencia que continua por expreso deseo de los dos implicados y se ha
hecho PCR antes de la misma.

No tenemos personas mayores que se ofrezcan para el programa por el contexto covid-19.
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 ¿A qué equipamiento público sociocultural en concreto se van a destinar cada uno de
los edificios que se van a construir en la plaza del Pilar-Guillém de Castro?

    De los 2.098.425,0,94 € IVA incluido , que es el importe de estas obras ¿cuánto
corresponde a cada edificio que se va a construir en la plaza del Pilar-Guillém de Castro?

 ¿Se va a atender la petición de los vecinos y destinar alguno de estos edificios de la Plaza
del Pilar para las personas mayores del barrio? 

 Con respecto a las tres preguntas anteriores referidas al centro a construir en la Plaza del
Pilar-Guillen de Castro, se refieren a un equipamiento no destinado a la Delegación de
Envejecimiento Activo".

36 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Sanitat".

PREGUNTA

"En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe formula, en su nombre y
en el del Grupo Municipal Popular, las siguientes pregunta: 

¿Cuántas sanciones se han impuesto con motivo del incumplimiento de la ordenanza
municipal de control de mosquitos?"

RESPOSTA

Sr. García, regidor delegat de salut i consum responsable

"Ninguna. No obstante indicar que el objeto de cualquier norma legal no es la de la
potestad sancionadora y menos el de esta Ordenanza, que regula principalmente el espacio
privado, a la hora de evitar y eliminar posibles focos de cría de mosquitos con relevancia para la
salud pública. El espíritu de la Ordenanza es más divulgativo y de solicitar la colaboración de la
ciudadanía para minimizar un riesgo que afecta a la salud pública. No obstante, esto no quiere
decir que en casos de incumplimientos reiterados y graves, se inicien expedientes de
procedimiento sancionador".

37 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Activitats extraescolars".

PREGUNTA
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"Asunto: Actividades extraescolares

La Conselleria de Educación, Cultura y Deporte a través de la Orden 16/2020, de 6 de
Agosto, estableció las bases reguladoras   de la subvenciones destinadas a municipios de la
Comunidad Valenciana para la realización de actividades de apoyo educativo, y otras actividades
extraescolares, culturales y deportivas, dirigidas a su población escolar entre 3 y 18 años, para
compensar los efectos negativos del confinamiento consecuencia sanitaria ocasionada por la
Covid-19.

En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe formula, en su nombre y
en el del Grupo Municipal Popular, las siguientes preguntas:

1.- ¿Ha presentado solicitud de ayudas la Delegación de Deportes y/o   la Fundación
Deportiva Municipal?

2.- En caso afirmativo ¿Cuál es el programa de actividades  presentado y quiénes serán sus
destinatarios?

3.- En caso negativo, ¿Cuáles son las causas  de la no solicitud de ayudas?"

RESPOSTA

Sra. Bernabé, regidora delegada d’esports

"1a: ¿Ha presentado solicitud de ayudas la Delegación de Deportes y/o la
Fundación Deportiva Municipal?

 No

 2a:  En caso afirmativo ¿Cuál es el programa de actividades presentado y quiénes serán
sus destinatarios?

 3a: En caso negativo, ¿Cuáles son las causas de la no solicitud de ayudas?

 Dichas actividades en el municipio de València son ofrecidas y organizadas directamente
por diferentes federaciones y clubes, con el apoyo de la Fundación Deportiva Municipal. La
planificación prevista por la FDM tiene en cuenta, asimismo, otras fuentes de financiación para
los diferentes programas desarrollados y aquellos que puedan surgir a lo largo del ejercicio".

38 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Ajudes material escolar".

PREGUNTA 

"Asunto: Ayudas material escolar
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Una vez iniciado el nuevo curso y ante la situación tan excepcional que viven las familias,
es necesario agilizar y ampliar, en su caso, las ayudas de material escolar, evitando que la
resolución de las mismas llegue una vez finalizado el curso como ha ocurrido en el curso
2019/2020.

En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe formula, en su nombre y
en el del Grupo Municipal Popular, las siguientes preguntas:

1.- ¿Cuándo tiene  previsto aprobar las bases para las ayudas en material escolar para el
curso 2020/2021?

2.- ¿Cuál es el presupuesto que tiene previsto destinar  el Ayuntamiento para financiar las
ayudas de material escolar del curso 2020/2021?

3.- ¿Qué cambios tiene previsto introducir el Ayuntamiento, respecto de cursos anteriores,
en los criterios de concesión de las ayudas ante lo excepcional de la situación provocada por la
 Covid-19?".

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’educació

"En relación a la preguntas del Grupo Municipal Popular registradas en fecha 7 de
septiembre de 2020 en la Comisión de Bienestar, Educación, Cultura y Deportes relativas a las
ayudas de material escolar ( nº registro 56196-2020-00317), decir que:

-La convocatoria de ayudas de material escolar para el curso 2020/2021 han sido aprobadas
en la sesión de la Junta de Gobierno Local del pasado día 11 de Septiembre de 2020,
destinándose, conforme a la base 10 de la mencionada convocatoria, una dotación presupuestaria
de 400.000 euros   ( 30.000 euros más que el en curso anterior ).

- En cuanto a los criterios de valoración de solicitudes y adjudicación de las ayudas, se ha
introducido para la convocatoria del curso 2020/2021, el criterio de unidades familiares en cuyo
seno existan personas empresarias y trabajadoras afectadas negativamente por la solicitud de un
expediente de regulación temporal de empleo, así como personas trabajadoras autónomas
legitimadas para percibir una prestación extraordinaria por cese de actividad, en el contexto de la
declaración del estado de alarma y conforme al Real-Decreto Ley 8/2020, de 17 de marzo y
normativa concordante.

- Así mismo se ha introducido también como criterio de valoración la figura de la familia
acogedora, y se ha equiparado totalmente la familia numerosa a la familia monoparental, tanto en
su categoría general como especial.

Estas novedades, así como el incremento del presupuesto en 30.000 euros respecto al curso
anterior, redundan en el aumento del número de familias potencialmente beneficiarias de la
ayuda de material escolar para el presente curso".
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39 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Xec escolar".

PREGUNTA

"Asunto: Cheque escolar

La Junta de Gobierno Local aprobó el pasado 30 de Abril las bases para la convocatoria del
Cheque escolar para el curso 2020/2021, tras la publicación en el Boletín Oficial de la Provincia
el 26 de Mayo se estableció un plazo de presentación de solicitudes que finalizó el pasado 15 de
Junio. 

En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe formula, en su nombre y
en el del Grupo Municipal Popular, las siguientes preguntas:

1.- ¿Cuándo tiene previsto la Delegación de Educación aprobar y publicar la lista
provisional de los beneficiarios del cheque escolar para el curso 2020/2021?

2.- ¿Cuáles son las causas del retraso en la aprobación y publicación de las mismas?".

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’educació

"En relación a la preguntas del Grupo Municipal Popular registradas en fecha 7 de
septiembre de 2020 en la Comisión de Bienestar, Educación, Cultura y Deportes relativas a las
ayudas de cheque escolar (nº registro 56196-2020-00318),decir que las causas del retraso en la
publicación de los listados provisionales de beneficiarios, no beneficiarios o requeridos de
subsanación por falta de documentación, de la ayuda de cheque escolar, curso 2020/21, son las
siguientes:

- La necesaria reorganización municipal adoptada a raíz de la declaración del estado de
alarma el 14 de marzo de este año, y que afectó a cada uno de los Servicios municipales con un
mayor o menor alcance en función de sus circunstancias, tanto en materia de personal como en
cuanto a la gestión de los procedimientos administrativos correspondientes. En el Servicio de
Educación, uno de los procedimientos que más tiempo y personal requiere, es la tramitación
anual de la ayuda de Cheque Escolar. Simultáneamente a esta tramitación, también se gestiona la
tramitación de otros procedimientos propios del Servicio en las singulares circunstancias
laborales dadas a partir del 14 de marzo.

- Uno de los puntos fundamentales en la tramitación de la ayuda del cheque escolar es el
plazo y la forma que se da para solicitar la mencionada ayuda. Por la experiencia de años
anteriores, la presentación de las solitudes de petición de ayuda de manera presencial en los
registros municipales, constituye en torno al 85% de los casos, siendo en torno al 15% los casos
de presentación a través de la sede electrónica municipal. Este año, desde el 14 de marzo la
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actividad presencial en los registros municipales quedó totalmente suspendida sin fecha
determinada para la vuelta a la normalidad. Esta circunstancia se dio igualmente en los centros
educativos donde están matriculados los beneficiarios anuales de la ayuda del cheque, siendo
estos centros, además de entidades colaboradoras del Servicio de Educación en la gestión de la
ayuda, fuente de información en la práctica para las familias de estos beneficiarios , en cuanto al
momento de presentación de solicitudes, modo, plazo y documentación necesaria adjunta, a pesar
de que esta información aparece en el BOP de Valencia, en la web municipal y la sede
electrónica municipal.

Dadas estas circunstancias, se consideró dejar pasar un tiempo prudencial a la espera de
una hipotética vuelta a la normalidad, pero con las sucesivas prórrogas del estado de alarma y sus
consecuencias, y conociendo la magnitud del procedimiento de la ayuda en cuestión, se decide
abordar el tema del modo de presentación de solicitudes, que debería ser necesariamente de
manera no presencial, lo cual implicaba un cambio importante para muchas de las familias que
anualmente solicitan esta ayuda .

Si bien la presentación de las correspondientes solicitudes a través de la sede electrónica es
un modo normal de presentación todos los años, como ya se ha apuntado arriba, la mayoría de
familias no lo utiliza habitualmente, ya sea porque no están legalmente obligadas, ya sea por falta
de certificado digital, o , aun teniéndolo, por dudas en la tramitación electrónica. Por lo anterior,
hubo que habilitar una dirección de correo electrónico específica para la presentación de
solicitudes y un correo generado automáticamente a modo de acuse de recibo de las mismas,
constituyendo una forma   alternativa de presentación más sencilla y accesible para las familias,
después de verificar su correcto funcionamiento. De hecho, para la presente convocatoria, ha sido
la forma más habitual de presentación de solicitudes de la mayoría de familias, algunas de las
cuales, han tenido que recurrir, para dicha presentación, a amigos, vecinos o papelerías o
reprografías, por carecer de equipo informático o de conexión a Internet. Decir que, faltando una
semana para la finalización del plazo de presentación de solicitudes, se reabrieron los registros
municipales para presentación presencial de solicitudes, pero fue una reapertura condicionada por
las medidas de seguridad necesarias( (distanciamiento, medidas higiénicas, etc… ), por la
solicitud de cita previa para ello, y por la presentación de multitud de solicitudes y
documentación relativas a muchas otras materias administrativas distintas a las materias propias
del Servicio de Educación, tras la suspensión de la actividad presencial.

-Paralelamente a estas circunstancias, y en el contexto de la toma de medidas por parte del
Consistorio para paliar los efectos negativos de la Covid-19, se considera necesario introducir
entre los criterios de valoración para recibir la ayuda del cheque escolar,   los efectos económicos
negativos para las familias que tiene la pandemia. Así, se añade un nuevo criterio de valoración
referente a los efectos negativos para personas empresarias o trabajadoras generados por la
presentación de ERTEs a partir del 14 de marzo de 2020, así como para personas autónomas
legitimadas para percibir la prestación extraordinaria por cese de actividad, conforme a la
normativa correspondiente. Esta novedad, no prevista a principios del mes de marzo, también
implica más retraso en la tramitación de la ayuda.

- Sí estaba previsto, a principios de marzo, la introducción de nuevos criterios de
valoración de las solicitudes de la ayuda de este año, como la figura de la familia acogedora, o la
equiparación total de las figuras de la familia numerosa y de la familia monoparental. Además se
reconoció en las bases, como potencial beneficiario de la ayuda del cheque a los “nasciturus”, en
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línea con lo establecido, por ejemplo, en las convocatorias de la ayuda del Bono Infantil de la
Generalitat Valenciana. Esto implica emplear más tiempo en la comprobación de requisitos para
ser beneficiario de la ayuda, así como en la baremación de nuevos criterios ( familia acogedora,
familia monoparental, perjudicados económicamente por presentación de ERTEs, autónomos
afectados por cese de su actividad).

- Aprobadas las bases de la convocatoria tras el necesario levantamiento de la suspensión
de plazos administrativos, vigente desde el 14 de marzo, por motivos excepcionales de interés
general y viendo que la actividad presencial no iba a retomar la normalidad requerida, se decide
ultimar detalles para presentación de las solicitudes y se envía la convocatoria al BOP de
Valencia, para su publicación y apertura de plazo de presentación de instancias. En esos días,
también el BOP de la Valencia iba retrasado en sus publicaciones, demorándose más días de lo
habitual por el gran número de publicaciones pendientes las diferentes administraciones de la
provincia de Valencia.

-Añadir finalmente que, a raíz de las novedades referidas en cuanto a nuevos criterios de
valoración , reconocimiento de la figura del “nasciturus“ , incertidumbre en cuanto a la
matriculación para el curso 2020/2021 ( en ese momento la actividad educativa estaba suspendida
y nadie conocía lo que pasaría en el futuro, incluso si se iniciaría el curso)   y sobre todo por el
establecimiento excepcional del modo de presentación de solicitudes, desde el Servicio de
Educación hubo que dedicar mucho tiempo en la atención telefónica o mediante correo
electrónico a las numerosas dudas que generó a las familias esta situación excepcional, una vez
abierto el plazo de presentación de solicitudes, lo cual supuso más retraso en la tramitación.

A día de hoy, desde el Servicio de Educación se siguen grabando solicitudes de ayuda de
cheque para el presente curso –alrededor de 7.200 solicitudes, en línea con los cursos anteriores -
y baremándolas. Se espera que puedan publicarse los listados provisionales entrado el mes de
octubre".

40 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Activitats extraescolars".

PREGUNTA

"Asunto: Actividades extraescolares

La Consellleria de Educación, Cultura y Deporte a través de la Orden 16/2020, de 6 de
Agosto, estableció las bases reguladoras   de la subvenciones destinadas a municipios de la
Comunidad Valenciana para la realización de actividades de apoyo educativo, y otras actividades
extraescolares, culturales y deportivas, dirigidas a su población escolar entre 3 y 18 años, para
compensar los efectos negativos del confinamiento consecuencia sanitaria ocasionada por la
Covid-19.

En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe formula, en su nombre y
en el del Grupo Municipal Popular, las siguientes preguntas:
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1.  
2.  
3.  

4.  

1.- ¿Ha presentado solicitud de ayudas la Delegación de Educación?

2.- En caso afirmativo ¿Cuál es programa de actividades  presentadas y quiénes serán sus
destinatarios?

3.- E n caso negativo, ¿Cuáles son las causas  de la no solicitud de ayudas?".

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’educació

1a: ¿Ha presentado solicitud de ayudas la Delegación de Educación?

Sí, la solicitud de subvención se presentó en tiempo y forma.

2a: En caso afirmativo ¿Cuál es programa de actividades presentadas y quiénes serán
sus destinatarios?

El programa de actividades recoge las siguientes líneas generales de actuación:

Acciones de refuerzo educativo para el alumnado más vulnerable.
Talleres, actividades culturales y actividades lúdicas.
Programas de desarrollo de las habilidades sociales y competencias que permitan la
inclusión.
Actividades de apoyo a las familias.

Las actividades irán destinadas a la población escolar en edades comprendidas entre los 3 y
los 18 años.

3a: En caso negativo, ¿Cuáles son las causas de la no solicitud de ayudas?

No ha lugar".

41 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PPREGUNTES que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Servicis socials".

PREGUNTA

"En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe formula, en su nombre y
en el del Grupo Municipal Popular, las siguientes preguntas: 

¿Cuál ha sido la respuesta de la concejalía de servicios sociales a la investigación de oficio
del Sindic de Greuges con respecto a la tramitación de las ayudas a las personas situación de
emergencia social, así como para proceder a la valoración de situaciones de dependencia?
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¿Qué medidas va a poner en marcha la concejalía de servicios sociales ante la apertura de
una queja de oficio por parte del Sindic de Greuges?

¿Para qué fechas se están dando citas para la atención presencial en cada uno de los centros
municipales de servicios sociales?

¿Cuándo está prevista la apertura del centro de día para jóvenes Malvarrosa?

¿Se ha previsto alguna medida de protección y prevención frente a la transmisión y
contagio del Covid-19 ?".

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"1a:  ¿Quin ha sigut la resposta de la Regidoria de Serveis Socials a la investigació d'ofici
del Síndic de Greuges respecte a la tramitació de les ajudes a les persones situació d'emergència
social, així com per a procedir a la valoració de situacions de dependència?

Cal entendre que pel que fa als assumpte de la pregunta, “la tramitació de les ajudes a les
persones situació d'emergència social, així com per a procedir a la valoració de situacions de

”, fa referència a la Petició inicial per l’obertura de la Queixa d’ofici núm. 17-2020,dependència
amb la sol·licitud d’informació del Síndic de Greuges. Reproduïm a continuació literalment la
resposta donada en informe al Síndic de Greuges de data 10-06-2020.

Mesures adoptades relacionades amb prestacions econòmiques d'emergència

Des dels dotze CMSS s'ha desenvolupat una important actuació de gestió d'ajudes
econòmiques en concepte de manutenció i altres conceptes d'emergència. S'ha atès sobretot de
manera telefònica i telemàtica a les persones sol·licitants i s'ha arbitrat un procediment de gestió
d'estes ajudes des de la Seu Electrònica. Des dels CMSS es sol·liciten mitjançant diligència i
correu electrònic per a fer arribar documents i s'abonen en compte corrent a les persones
beneficiàries l'import concedit. Per als casos que manquen de compte bancari, amb caràcter
excepcional, les ajudes es fan arribar mitjançant talons que es reparteixen a domicili.

Des del principi de la situació d'alarma, va arribar-se a un acord amb les empreses de
subministraments bàsics (llum i aigua) per a evitar talls de subministraments. Poc després, esta
mesura va acordar-se a nivell estatal.

Altres ajudes que s'estan gestionant són les d'entrades de lloguer, per a aquelles situacions
en les quals no es pot demorar l'entrada o canvi d'habitatge.

El nombre de prestacions tramitades des del 15/03/2020 al 18/05/2020 són de 8.193 ajudes
per un pressupost de 3.815.224,69 €. La diferència amb la tramitació de prestacions socials
respecte al mateix període de l'any anterior és significativa, quan es tramitaren 2.533 sol·licituds,
amb un pressupost de 976.381,49 €. Això significa que s'han triplicat àmpliament tant les
prestacions concedides com el pressupost dedicat a les mateixes.
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Actuacions prioritàries adoptades en matèria de dependència

La possibilitat de combinar la modalitat de treball presencial amb el teletreball ha permès
que tota la plantilla dedicada a l'enregistrament de sol·licituds poguera continuar treballant amb
normalitat i d'una manera molt intensiva. En este sentit, s'ha procedit a l'enregistrament de 2.288
sol·licituds en el període del 15 de març al 17 de maig, nombre tres vegades superior a les
gravades en el mateix període de l'any anterior. En este augment també ha contribuït el major
número de personal dedicat a esta comesa.

D'altra banda, els dotze CMSS han procedit a revisar els tràmits pendents d'expedients que
ja tenien cadascú, així com l'elaboració de tots aquells informes d'entorn que ja tenien realitzada
la visita domiciliària de valoració.

2a:   Quines mesures posarà en marxa la Regidoria de Serveis Socials davant l'obertura
d'una queixa d'ofici per part del Síndic de Greuges?

Des del Servei de Benestar Social i Integració i referit a la demora en l'atenció dels CMSS,
qüestió que s'ha produït per l'augment de la demanda, s'estan prenent les següents mesures:

- S'ha procedit a efectuar una reorganització del sistema de cites prèvies a fi de poder
reduir el nombre de persones que no es presenten a les cites concertades. Estes produeixen una
lògica pèrdua de temps d'atenció que podria haver-se utilitzat per a altres demandants.

- S'està analitzant la posada en funcionament de millores basades en l'ús de les noves
tecnologies i de les xarxes socials. A este efecte, en el present any 2020 ja ha començat a
utilitzar-se la nova plataforma SOCYAL en substitució de la tradicionalment empleada SIUSS,
que està millorant la gestió tant de la cita prèvia com del registre i intervenció amb expedients.

- S'està plantejant a mitjà termini un canvi en el model del sistema d'atenció primària i
especialment del Servei d'informació, adaptant-lo a l'actual realitat i necessitat ciutadana. Un
grup de treball de personal tècnic està treballant actualment sobre propostes concretes.

- Es continua gestionant amb les instàncies administratives corresponents, l'increment de la
plantilla del sistema municipal de serveis socials i especialment de personal per als Centres
d'Atenció Primària bàsica.

- S'està revisant una reorganització de l'estructura del Servei de Benestar Social i
Integració, adaptant el sistema de gestió global i el vigent organigrama a la necessitat que l'actual
realitat està demandant.

3a:   Per a quines dates s'estan donant cites per a l'atenció presencial en cadascun dels
centres municipals de serveis socials?

A hores d’ara s’estan produint importants demores en les primeres atencions que
s’efectuen des dels CMSS, amb un increment de les llistes d’espera arran de la declaració de
l’estat d’alarma causada per la pandèmia del SARS-CoV-2. L’estat d’alarma va concentrar els
esforços dels professionals en l’atenció a les necessitats bàsiques durant eixe període. Tot plegat
ha produït seqüeles en la capacitat i la resposta a l’atenció dels CMSS. Per això, cal considerar:
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1. Les sol·licituds d’atenció han experimentat un increment molt rellevant, especialment
pel que fa a les demandes d’ajudes socials.

 2. L’aparició de nous perfils de persones usuàries del sistema d’atenció primària de serveis
socials com a conseqüència directa de la situació socioeconòmica generada per la pandèmia.

 3. Amb l’objecte de poder facilitar a la població l’accés al sistema de serveis socials s’han
posat en funcionament noves vies de comunicació per a la petició d’atenció com ara el correu
electrònic.

4. Les cites prèvies venen condicionades per les instruccions i protocols en matèria de
seguretat sanitària com a prevenció dels contagis, augmentant els temps d’atenció als CMSS per
tal de no provocar l’acumulació de persones en espera: mantindre les limitacions d’aforament, les
mesures de seguretat i higiene i garantir les distàncies de seguretat com a prevenció dels contagis.

5. Reducció en les plantilles professionals per a efectuar atencions presencials que certs
col·lectius estan exemptes de la seua assistència al lloc de treball al ser considerats de risc per
edat o per existència de patologies prèvies. Açò suposa situacions d’incapacitat temporal o
l’ocupació de teletreball (Acord municipal del 29-3-2020 i Orde SND/295/2020, de 26 de març
per la que s’adopten mesures en matèria de recursos humans en l’àmbit dels serveis socials
davant la crisi ocasionada pel Covid19).

6. Les vacances estivals del personal.

7. Malgrat l’excepcionalitat de la situació, s’han incrementat les competències municipals
en relació amb la gestió del sistema de serveis socials.

Atenent a estes consideracions, els temps mitjà d’espera dels diversos CMSS a data 27
d’agost passat és de 48,6 dies hàbils.

4a: Quan està prevista l'obertura del centre de dia per a joves Malva-rosa?

5a: S'ha previst alguna mesura de protecció i prevenció enfront de la transmissió i contagi
del Covid-19 ?

El 7 de setembre passat les i els joves usuaris del Centre de Dia de Joves Malva-rosa
iniciaren la incorporació presencial al centre, la qual s'ha efectuat de manera progressiva.

S'està comptant amb totes les mesures de protecció i prevenció emeses per les autoritats
sanitàries, tant en el referit a l'equip de professionals que atenen els i les joves, com a les pròpies
persones usuàries. En concret, la Resolució de 14/05/2020, de la Vicepresidència i Conselleria
d'Igualtat i Polítiques Inclusives per la que s'estableix el pla de transició a la nova normalitat en el
context de crisi sanitària ocasionada per Covid-19, de les llars, residències i serveis d'atenció a la
infància i adolescència compresos en el seu àmbit de competències".
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42 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Diversitat funcional".

PREGUNTA

"En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe formula, en su nombre y
en el del Grupo Municipal Popular, las siguientes preguntas: 

¿Cuándo está prevista la apertura de los centros ocupacionales?

¿Qué medidas se van a poner en marcha para la apertura con seguridad de los centros
ocupacionales municipales ?

¿Existe algún protocolo de protección y prevención frente a la transmisión y contagio del
COVID en la residencia La Nostra Casa?

¿Se van a realizar PCR al personal que trabaja en la residencia La Nostra Casa y a las
personas residentes ?

¿Se van a limitar las visitas a los residentes de La Nostra Casa?".

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"1a:  Quan està prevista l'obertura dels centres ocupacionals?

El Centres Ocupacionals Municipals van prestar atenció presencial a les persones usuàries
a partir del 22 de juny, tal com disposava l’Annex II de la Resolució de 14 de maig de 2020, de la
Vicepresidència i Conselleria d’Igualtat i Polítiques Inclusives, per la qual s’establia el pla de
transició a la nova normalitat, en el context de crisi sanitària ocasionada per la Covid19, dels
centres i recursos dirigits a persones amb diversitat funcional i problemes de salut mental, seguint
el Pla Organitzatiu de Transició a la nova normalitat elaborat per cada centre i revisat i aprovat
per la Direcció General de Diversitat Funcional i Salut Mental.

2a: Quines mesures es posaran en marxa per a l'obertura amb seguretat dels centres
ocupacionals municipals ?

El Pla Organitzatiu de Transició a la nova normalitat elaborat per cada Centre Ocupacional
Municipal estableix diferents mesures d’actuació per tal de minimitzar al màxim les possibilitats
de contagi de la Covid19.

Entre estes mesures s’hi inclouen la possibilitat de fer torns de persones usuàries, creació
de grups estancs, protocols d’entrada i d’eixida del centre, reorganització dels tallers i activitats
assegurant el distanciament social, protocols d’ús dels serveis de menjador i transport,
coordinació amb serveis externs, atenció a les famílies, ús i estoc d’EPIs, etc.
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Cal recordar que estos Plans han estat revisats i aprovats per la Direcció General de
Diversitat Funcional i Salut Mental.

3a:  Existeix algun protocol de protecció i prevenció enfront de la transmissió i contagi del
COVID en la residència La Nostra Casa?

El Pla de Contingència i els seus annexos recull els protocols i mesures a adoptar tant a
nivell preventiu com d'actuació en cas d'emergència sanitària i brots, com a exemple s'inclouen el
control d'accés al centre, gestió de residus, etc.

Este document s'ha anat actualitzant i presentant a la Comissió Departamental de
coordinació i control de centres sociosanitaris de l’Àrea de Salut València-La Fe (l'última vegada
el 10 de juliol). En estos moments, mitjançant la resolució de 26 d'agost publicada per la
Vicepresidència i Conselleria d'Igualtat i Polítiques Inclusives, s'està treballant en la seua
actualització, havent de ser supervisats i validats per esta administració.

Alhora la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública remet periòdicament el
document "Actuacions per a la prevenció i control enfront de la Covid19 en centres de serveis
socials de caràcter residencial", l'última actualització amb data 3 d'agost de 2020. Es tracta d'un
document de referència en els protocols i mesures adoptades.

4a: Es realitzaran PCR al personal que treballa en la residència La Nostra Casa i a les
persones residents ?

La Comissió Departamental de Control dels Centres Residencials front a la Covid19
realitza un cribratge mitjançant proves PCR a tota la plantilla de treballadores del centre
residencial així com a les persones residents.

Pel que fa als professionals del centre, es realitzen mensualment a tota la plantilla. Així,
cada dimarts es realitza esta prova a 23 professionals del centre. Respecte a les persones usuàries,
la Comissió Departamental realitza la prova de forma aleatòria.

No obstant l’anterior, estes proves es realitzen de forma immediata davant la sospita
d’algun símptoma compatible amb el SARS-CoV-2.

5a:  Es limitaran les visites als residents de la Nostra Casa?

Al tractar-se d’un context sanitari, les visites a les persones usuàries dels centres
residencials venen establertes tant en la normativa i instruccions dictades per la Conselleria de
Sanitat Universal i Salut Pública com per les de la Conselleria d’Igualtat i Polítiques Inclusives,
tot això tenint en compte la fase de la pandèmia i la situació epidemiològica de cada centre.

Per tant, les visites a la Residència La Nostra Casa – Vall de la Ballestera podran limitar-se
d’acord amb les indicacions de les autoritats competents".
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43 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Ajudes de menjador".

PREGUNTA

"Asunto: Becas de comedor

La Junta de Gobierno local celebrada el pasado 23 de Marzo de 2020,   estableció el
procedimiento de urgencia del pago de las ayudas de emergencia social durante la vigencia del
estado de alarma y  previa declaración de urgencia,  acordó:

“Primero. Abonar las ayudas de servicios sociales para sufragar gastos de comedor
escolar durante el curso 2019/2020 como ayudas de emergencia social en concepto de
manutención.

Una vez iniciado el nuevo curso escolar 2020/2021, las familias y responsables de los
centros educativos desconocen el procedimiento excepcional anunciado por el Ayuntamiento de
Valencia  para conceder las ayudas de comedor para el presente curso, tanto para las familias que
fueron beneficiarias de las ayudas en el pasado curso, así como,  como para las nuevas familias
que soliciten dichas ayudas

En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe formula, en su nombre y
en el del Grupo Municipal Popular, las siguientes preguntas:

1.- ¿Qué procedimiento tiene previsto llevar el Ayuntamiento de Valencia para conceder
las ayudas de comedor para el curso 2020/2021?

2.- ¿Cuáles han sido las causas del retraso en la aprobación y anuncio del procedimiento
que  han seguir  las familias para acceder a las ayudas de comedor?

3.- ¿Cuál es el presupuesto que tiene previsto destinar  el Ayuntamiento para financiar las
ayudas de comedor del curso 2020/2021?

4.-¿Qué cambios tiene previsto introducir el Ayuntamiento, respecto de cursos anteriores,
en los criterios de concesión de las ayudas ante lo excepcional de la situación provocada por la
 Covid-19?".

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"1a: Quin procediment té previst dur l'Ajuntament de València per a concedir les ajudes de
menjador per al curs 2020/2021?

La convocatòria anual d'ajudes de menjador escolar per al curs 2020-2021 va aprovar-se
per la Junta de Govern Local del dia 31 de juliol passat. 
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2a:  Quins han estat les causes del retard en l'aprovació i anunci del procediment que han
de seguir les famílies per a accedir a les ajudes de menjador?

L’estat d’alarma establert pel RD 463/2020, modificat pel RD 465/2020, va establir
determinades mesures relatives als termes i terminis processals i administratius. Durant la
vigència de l'estat d'alarma, la regla general va ser la suspensió dels termes i la interrupció dels
terminis per a la tramitació dels procediments administratius en les entitats del sector públic de
tots els nivells territorials. 

3a: Quin és el pressupost que té previst destinar l'Ajuntament per a finançar les ajudes de
menjador del curs 2020/2021?

L'Ajuntament de València destinarà la quantitat d'1.855.000 € a les ajudes per a sufragar
despeses de menjador escolar durant el curs 2020-2021, el que suposa un augment de 185.000 €
respecte de la quantia prevista el últim curs escolar (1.670.000 €), amb una previsió d’un marge
de 230.000 € addicionals.

4a:   Quins canvis té previst introduir l'Ajuntament, respecte de cursos anteriors, en els
criteris de concessió de les ajudes davant l'excepcional de la situació provocada per la Covid-19?

A més de l’esmentat augment de la quantia, s'han prorrogat les concessions del curs escolar
2019-2020 que mantenien els requisits de concessió i s'ha allargat el període per a les noves
sol·licituds de manera que abasta tot el curs escolar, fins el 30 de juny de 2021. Això fa que
aquelles famílies que vegen empitjorar la seua situació econòmica durant els pròxims mesos,
podran sol·licitar l'ajuda de menjador sense trobar-se subjectes a un termini tancat que els
poguera deixar sense eixa possibilitat".

44 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000084-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Candidatura a la Xarxa de Ciutats Creatives de la UNESCO".

PREGUNTA

"La Concejala de Acción Cultural, Maite Ibáñez, mantuvo una reunión a finales de julio
(28/7/2020) con el Embajador Delegado Permanente de España ante la UNESCO, Andrés
Perelló, con el objetivo de seguir trabajando en la preparación de la candidatura de la ciudad de
Valencia para que se integre en la Red de Ciudades Creativas de la UNESCO. 

La concejala declaró que desde el Ayuntamiento están trabajando con el objetivo   de
posicionar la creatividad y las industrias culturales como estrategia de desarrollo local y que van
a seguir manteniendo reuniones para impulsar este proyecto.

Con base a lo anterior, se formulan las siguientes preguntas

PREGUNTAS
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1ª.- ¿Cuáles son los siguientes pasos a seguir para preparar la candidatura?

2ª.- ¿Qué reuniones se han mantenido y cuáles está previsto mantener para impulsar el
proyecto?

3ª.- ¿Cuáles son los plazos establecidos para formalizar y presentar las candidatra ante la
UNESCO?".

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’acció cultural

"Tras la reunión mantenida en París en el mes de diciembre con la responsable del
departamento de Cultura de UNESCO, encargada de las ciudades creativas, establecimos la
reunión con Andrés Perelló, Embajador Delegado Permanente de España ante UNESCO, para
continuar revisando los procesos de contenidos y documentación.

En estos momentos estamos elaborando un plan con iniciativas, proyectos y objetivos
políticos acordes con la Red. Su presentación formal se realizará los próximos meses, para
poderla formalizar en la próxima convocatoria que será, previsiblemente, durante 2021".

45 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000234-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre el Servici d'Esports".

PREGUNTA

"La delegación de Deportes tiene desde primeros de agosto de 2020 una nueva funcionaria
al frente de la jefatura de servicio en comisión de servicios durante, al menos, seis meses.

Por todo lo expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes preguntas

1. ¿Cuántos funcionarios quedan en el Servicio de Deportes?

2.   ¿Se ha iniciado el proceso de redistribución de estos funcionarios ante la anunciada
desaparición del mismo o, por el contrario, éste no se producirá hasta marzo de 2021?

3.   ¿El anterior jefe de servicio comunicó los motivos del cese como responsable de
Deportes? ¿Cuál fue?".

RESPOSTA 

Sra. Bernabé, regidora delegada d’esports
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"El personal actual del Servicio de Deportes es el fijado en la Relación de Puestos de
Trabajo, que se encuentra publicada en el BOP tras la última modificación producida antes de
verano por pleno municipal, sin que se haya modificado ni redistribuido ningún puesto de trabajo
hasta la fecha.

 El anterior Jefe de Servicio ha pasado a la Administración Autonómica".

46 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000234-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre l'ús de l'edifici de la Residència i Cafeteria de la Residència d'Estudiants".

PREGUNTA

"El Ayuntamiento de Valencia ha desistido del proceso de administrativo para sacar a
concurso la gestión de la Residencia de Estudiantes y la cafetería del Complejo de la Pextina.

Por todo lo expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes preguntas

1. ¿Nos puede explicar que proyecto tiene en relación con el edificio de la residencia y de
la cafetería?

2  ¿Nos puede explicar porque un generador ha estado suministrado estas últimas semanas
suministro eléctrico al edificio de la Fundación Deportiva Municipal?

3. ¿Qué repercusión tiene la decisión en las federaciones deportivas que utilizaban el
complejo como Centro de Tecnificación de Alto Rendimiento? ¿Han comunicado la decisión a
esas federaciones?".

RESPOSTA

Sra. Bernabé, regidora delegada d’esports

"1a:  ¿Nos puede explicar que proyecto tiene en relación con el edificio de la residencia y
de la cafetería?.

 Cabe remitirse al acuerdo de la Junta de Gobierno Local en sesión de fecha 31 de julio de
2010.

  2a:   ¿Nos puede explicar porque un generador ha estado suministrado estas últimas
semanas suministro eléctrico al edificio de la Fundación Deportiva Municipal?.

 Se trata de un equipo de climatización portátil para dicho uso.
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1.  

2.  
3.  
4.  

  3a: ¿Qué repercusión tiene la decisión en las federaciones deportivas que utilizaban el
complejo como Centro de Tecnificación de Alto Rendimiento?.

 Se notificó con antelación a las federaciones usuarias para su conocimiento, sin que haya
habido alegaciones al utilizarse residencias alternativas.

 ¿Han comunicado la decisión a esas federaciones?.

 Sí".

47 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000228-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre el protocol de seguretat proves d'accés al conservatori municipal".

PREGUNTA

"En relación con las pruebas de acceso al conservatorio municipal que se han realizado el 4
y 7 de septiembre, el portavoz que suscribe formula las siguientes preguntas:

¿Se han cumplido con el protocolo de seguridad? ¿En que espacios del centro se han
hecho? Detallen
¿Han sido informados los profesores sobre el protocolo sanitario?
¿Qué material de protección sanitaria se ha suministrado (mamparas, geles…)?
¿Cuál es el aforo por aula?"

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’educació

"1a:  ¿Se han cumplido con el protocolo de seguridad? ¿En qué espacios del centro se han
hecho? Detallen.

Se han seguido exhaustivamente los protocolos establecidos por el INSVASAT, la
Conselleria de Educación y el Plan de Contingencia elaborado por la dirección del centro. Las
pruebas de acceso se han realizado en las aulas de mayor espacio del centro: 3 de cámara del 2º
piso y aulas de orquesta, coro e historia del 1º piso. 

2a:  ¿Han sido informados los profesores sobre el protocolo sanitario?

Toda la información está colgada en la web municipal y se envió a todo el profesorado e,
individualmente por email, a todas las familias de los aspirantes. Además todas las medidas
adoptadas estaban colgadas tanto en el tablón oficial del Conservatorio como en los paneles
informativos habilitados al efecto para la realización de las pruebas.

3a:  ¿Qué material de protección sanitaria se ha suministrado (mamparas, geles...)?
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1.  
2.  

Se ha suministrado todo el material solicitado (EPIS) para las pruebas de acceso. Se han
colocado mamparas en conserjería y administración, y 3 rollers transparentes como medida de
separación para la realización de las pruebas de acceso de instrumentos de viento. Además se ha
reforzado el servicio de limpieza durante todo el horario de realización de las pruebas.

4a:  ¿Cuál es el aforo por aula?

Son muchas las aulas y Servicios Centrales ya ha realizado un estudio de aforo máximo
por aula que estamos utilizando para la planificación del curso 20-21. No obstante, para las
pruebas de acceso, al utilizar las aulas de mayor cabida (más de 20 alumnos) hemos quedado
muy por debajo de la ratio".

48 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000228-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Sobre la placa de Salvador Chuliá".

PREGUNTA

"La placa de Salvador Chuliá que se retiró para pintar hace 4 años y sigue sin estar
colocada. La concejala de Educación se comprometió a cumplir con el acuerdo de la comisión
municipal de Educación y poner la placa en marzo y posteriormente, a tenerla puesta en el
presente mes. El portavoz que suscribe formula las siguientes preguntas:

¿Está previsto que se coloque en el mes de septiembre, como se acordó?
¿A qué se ha debido la demora?".

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’educació

"1a:  ¿Está previsto que se coloque en el mes de septiembre, como se acordó? 

2a:  ¿A qué se ha debido la demora?

Está solicitada la colocación de la placa a mantenimiento desde el pasado mes de Julio.
Depende su colocación por parte de este servicio. Representantes del Grupo Municipal de
Ciudadanos, entre ellos Fernando Giner, vinieron a conocer las instalaciones del Conservatorio el
día 9 de Septiembre y se les informó de todos los detalles relativos a la colocación de la placa
(motivos de la demora por causas ajenas a la dirección del centro y de la concejalía de Educación
como son la finalización de los trabajos de pintura y la situación derivada del COVID-19, así
como copia del correo en que se solicitó la colocación de la placa) y que por parte de la dirección
del centro queríamos dar solución a este tema cuanto antes".
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49 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000241-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a "Sobre gestió d'habitatges per a persones sense sotre".

PREGUNTA

"La delegación de Servicios Sociales nos respondió en una pregunta formulada en la
comisión del pasado mes de julio a unas cuestiones relativas a la gestión de viviendas para
personas sintecho.

Por todo lo expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes preguntas

1.            ¿Cuál fue el motivo o causas de que la Fundación Rais dejara de gestionar las
cuatro viviendas adjudicadas desde el Ayuntamiento de Valencia?

2.            ¿Cuándo tuvo lugar el cese de la gestión por parte de la citada fundación?

3.                       ¿Qué tipo de relación tiene en estos momentos la delegación de Servicios
Sociales, u otras delegaciones, con la citada fundación?

4.            ¿Cuántas viviendas gestiona la delegación de Servicios Sociales para personas
sintecho?

5.            ¿A cuántas viviendas está previsto ampliar el programa?

6.            Este tipo de prestación de servicio de vivienda ¿está coordinado con la delegación
de Vivienda? Detallen en qué medida y si del parque de viviendas municipales hay alguna en
proceso de obras para este tipo de personas".

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"1a: Quin va ser el motiu o causes de que la Fundació Rais deixara de gestionar les quatre
vivendes adjudicades des de l'Ajuntament de València?

2a: Quan va tindre lloc el cessament de la gestió per part de la citada fundació?

El motiu va ser la finalització el 8 de setembre de 2019 del conveni de la Fundació Rais
amb la Regidoria d'Innovació, pel qual esta va cedir tres vivendes municipals. L'entitat va
sol·licitar mantindre el seguiment amb les persones fins a final de l'any.

3a:   Quin tipus de relació té en estos moments la delegació de Serveis Socials, o altres
delegacions, amb la citada fundació?
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Des de la Delegació de Serveis Socials es manté relació i coordinació amb el programa
d'ocupació de l'entitat. D'altra banda, es van tramitar dos contractes menors, tots dos per a la
realització de tallers:

En 2019 amb la Delegació d'Igualtat.
En 2020 amb la Secció d'Inserció (servei de Benestar Social) de la Delegació de Serveis
Socials.

4a: Quantes vivendes gestiona la delegació de Serveis Socials per a persones sense sostre?

Quatre vivendes.

5a:  A quantes vivendes està previst ampliar el programa?

La proposta des d'esta Secció és que s'habiliten 4 vivendes a Ciutat Vella per a persones
sense sostre (les quals han estat ocupades fins l'any passat per persones del mateix perfil
gestionades per una entitat), per a poder realitzar el seguiment i supervisió eficient de les
persones i de les vivendes per la seua proximitat al Centre d'Atenció a Persones sense Sostre
(CAST).

6a:   Este tipus de prestació de servei de vivenda està coordinat amb la delegació de
Vivenda? Detallen en quina mesura i si del parc de vivendes municipals hi ha alguna en procés
d'obres per a esta mena de persones.

El servei de Vivenda i la Delegació homònima gestiona vivendes i les polítiques
municipals d’abast general però la prestació i els recursos esmentats formen part dels programes
específics del servei de Benestar Social i, per tant, de la Delegació de Serveis Socials".

 

50 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000236-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREC que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal Ciutadans,
relatiu a "Agraïment i valoració pel treball exercit pels tècnics i personal de l'àrea de Benestar
Social de l'Ajuntament de València".

PREC

"Desde el grupo municipal de Ciudadanos valoramos y agradecemos el trabajo de los
técnicos y personal del área de Bienestar Social del Ayuntamiento de Valencia que han
intervenido en el desarrollo de las siguientes propuestas y proyectos:

-          Propuesta de Evaluación psicosocial de la idoneidad o adecuación de la medida de
acogimiento en familia extensa o afín.

-          Proyecto Xarxa Cuide , Cuidar de los cuidadores.
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-          Proyecto Amb Mi Suma Mes

Y por la convocatoria para la constitución de una bolsa de trabajo de técnicos medios en
Trabajo Social, Técnicos de Integración Social, Técnicos de Educación Social y técnicos
Auxiliares de Servicios sociales,

Rogamos por ello se traslade a los técnicos, personal y dirección de los servicios del área
nuestra más sincera felicitación y agradecimiento por la magnífica labor desarrollada y
esperamos la pronta implementación de los proyectos y propuestas"

DEBAT

Prec que es va presentar per escrit en el registre d'Iniciatives de la Comissió, incloent-se en
l'ordre el dia en el punt 50, si bé no va arribar a ser exposat en la sessió. 

 

Amb caràcter previ als Precs i Preguntes, la Sra Tello i el Sr. Fuset realitzen les següents
intervencions:

La Sra. Tello assenyala que de les propostes acordades en la Comissió de Benestar del mes
de juliol ha demanat informació als diferents servicis per a poder facilitar-la en la Comissió.

Dóna compte que totes estan en marxa i explica algunes actuacions.

El Sr. Fuset indica que respecte a la moció dels sensors de plaques mobilitat reduïda este
estiu s'han implantat 30 pilots i la resta es durà a terme fins al final de l'any.

51 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Ruego "in voce" formulado por Dª. Julia Climent Monzó, del Grupo Municipal Popular,
relativo a “Corregudes de Joies Pinedo”.

DEBAT

La Sra. Climent prengunta si se ha podido averiguar como está el expediente de
Conselleria sobre les corregudes de joies de Pinedo. Si es posible que se informe en la próxima
Comisión del estado de la tramitación. 

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, a les nou i cinquanta-tres minuts, la
Presidència alça la sessió, de la qual s’estén la present acta que firma la Sra. Presidenta i que jo,
el Secretari, certifique.


